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Letošnje leto je za šolarje predstavljalo še posebno težavo. Marca 
tega leta je v Slovenijo prišel novi koronavirus, zaradi katerega 
smo vsi kar hitro morali iti v karanteno. Osnovnošolci do sredine 
maja, srednješolci pa kar do konca šolskega leta. Učiti in si pri-
dobivati ocene smo morali na daljavo, kar je bilo za večino učen-
cev zelo težko, saj smo se morali učiti sami ali pa so nam morali 
pomagati starši in ne učitelji. Pomanjkanje neposrednega stika in 
pomoči učiteljev se je pokazalo tudi na spričevalu marsikoga, saj 
je mnogim učencem bilo težko razumeti dane učne snovi in na-
loge. S snovjo smo se lahko naprej premikali hitreje, vendar jo je 

poznalo manj učencev in ne tako dobro, kot bi si želeli ali pa bi 
jo lahko sicer. Urnike smo si lahko nastavili sami, vendar so se ti 
precej zavlekli, ker smo si veliko stvari morali razlagati sami in 
smo potrebovali več časa, da smo jih dokaj obvladali. Precej smo 
bili ovirani tudi pri likovni umetnosti in športu, saj smo morali 
vse naloge izvajati le s svojimi pripomočki, učenci, ki pa stanu-
jejo v blokih, pa so bili še toliko bolj omejeni, saj niso imeli niti 
svojih dvorišč. Ko smo se osnovnošolci vrnili v šolske klopi, pa so 
nas ovirale maske in varnostna razdalja. Sicer jih v razredu nismo 
potrebovali, so pa takrat, ko smo jih, bile prav neprijetne. Kljub 
vsem tem omenjenim oviram pa smo uspešno dokončali šolsko 
leto in sedaj nadaljujemo svojo učno pot. Vsem učencem in učen-
kam želim srečno šolsko leto in veliko uspeha.
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UVODNIK

Ambasadorju Ptuja, dragemu prijatelju 
Gerhardu Hübnerju v slovo!
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Ker smrt ni tisto, kar nas loči,
ne bomo tožili, ker si odšel.
So vezi močnejše,
brez pomena zanje so razdalje, kraj in čas.
Hvaležni bomo, ker si bil.

»Po dolgih urah potovanja in iskanja primernega me-
sta, s katerim smo se želeli pobratiti, nas je pot vodila že 
proti domu. Nekje v podzavesti mi je govoril nek glas, 
da naj se kljub pozni uri pred povratkom v Burghau-
sen ustavimo še na Ptuju. Z zahodnim soncem obsijano 
mesto, ki ga nekako v naročju drži reka Drava, me je v 
trenutku tako prevzelo, da me je ob bežni misli, če ne 
boste sprejeli naše ponujene roke, spreletel srh po celo-
tnem telesu.«
To so besede in misli, ki mi jih je spoštovani ambasador 
našega mesta in pri mnogih naših občankah in občanih 
danes tudi družinski prijatelj, Gerhard Hübner, povedal 
ob najinem prvem srečanju. Kako močna je bila ta lju-
bezen na prvi pogled, mi je zaupal na prvem srečanju, 
ko sem mu po nekaj stavkih, ki mi jih je namenil v an-
gleščini, predlagal, da lahko mirno pogovor nadaljujeva 
v njegovem jeziku. Sam pri sebi si je namreč dejal, da 
človek, ki ima spoštljiv odnos do tujega maternega jezi-
ka, zagotovo ne bo prekinil komaj začetega partnerstva, 
ki ga je začel njegov predhodnik Miroslav Luci. Kljub 
njegovi nemški pedantnosti in resnemu izrazu na licih 
sem takoj začutil, da se za to, na videz strogo, držo skri-
va človek z velikim srcem. 
Gerhard namreč ni dojemal pobratenja med mestoma 
kot zgolj ceremonialni politični dogodek, ampak pred-
vsem kot gradnjo pristnih medčloveških odnosov med 
prebivalci obeh mest. Njegova ljubezen do našega me-
sta in okolice, stotine ur njegovega prostega časa, neu-
trudna zagnanost in delavnost so rodile neštete pristne 
povezave med številnimi institucijami, društvi, turistič-
nimi ponudniki in posameznimi družinami. Praktično 
ni minil mesec v letu, da med našima mestoma ne bi 
potekalo druženje med ljudmi.

Dragi Gerhard, kljub temu da si odšel tja, kjer solze več 
ne tečejo, kjer doživljaš to, česar naše oko še ni videlo 
in naše uho ni slišalo, se v nas rojevajo lepi spomini in 
hvaležnost za vse, kar si dobrega storil za oba naroda. 
Hvala ti za vso tvojo ljubezen, ki smo jo tako živo čutili, 
hvala za vse tvoje klice, elektronska sporočila itd., ki so 
nam vedno dali vedeti, da misliš na nas, da nas povsod 
nosiš s seboj, da nas imaš preprosto rad. Hvala za tvo-
jo dobrodušnost, veselje, za tvoj smeh, za tvoje šale, za 
tvoj večni optimizem! Hvala, ker si v vsaki na videz še 
tako težavni situaciji vedno našel pozitivno plat in nas 
spodbujal k hvaležnosti za tisto, kar se je dalo izluščiti 
dobrega. Hvala za tvoj zgled velikodušnosti! Hvala za 
tvoje veliko srce! Hvala za vse trenutke, ure, dneve, leta, 
ki smo jih smeli in mogli preživeti s teboj!
Bil si človek, ki je znal sanjati in slediti svojim sanjam, 
bil si vedno poln idej in iz vsake situacije si našel pot. 
Vsi, ki si nas s svojo izjemno srčnostjo bogatil, smo ti 
hvaležni in ti želimo mir in blagostanje tam daleč nekje 
med zvezdami.

Doc. dr. Štefan ČELAN
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MESTNA KRONIKA

NA GRAJENŠČAKU 
TRADICIONALNO 
POSTAVILI KLOPOTEC

OBUJANJE RIMSKE 
ZGODOVINE, POEZIJA IN 
VINSKA KAPLJICA

SPREJEM ZA JUNAKE 3. 
NADSTROPJA

V TEM LETU SMO ZBIRALI 
ZAMAŠKE ZA DRUŠTVO 
SONČEK

Mestna kronika
Mestna kronika je pregled dogodkov, 
ki so pomembno zaznamovali utrip 
Ptuja v minulem mesecu. V tej rubriki 
uredništvo izpostavlja izbor dogajanja v 
najstarejšem mestu.

V soboto, 8. avgusta 2020, se je županja 
Mestne občine Ptuj Nuška Gajšek ude-
ležila tradicionalne postavitve klopotca 
na Grajenščaku. Z dogodkom, ki poteka 
v organizaciji Društva vinogradnikov in 
sadjarjev Osrednje Slovenske gorice v 
sodelovanju z Biotehniško šolo Ptuj in 
Planinskim društvom Ptuj, želijo ohra-
njati dediščino tega območja. Županja je 
skupaj z direktorjem KGZS Ptuj podelila 
tudi priznanja vinogradnikom za naj-
boljše vinske letine. Matic Merc

Ptujski humanitarec Ignac Habjanič je 
4. avgusta organiziral odvoz 3330 kg 
plastičnih zamaškov iz skladišča Sloven-
skih železnic na Ptuju. Tudi tokrat mu 
je pri tem pomagala Slovenska vojska. 
Izkupiček je bil namenjen za dejavnost 
Sončka, Društva za cerebralno paralizo 
Ptuj - Ormož, v katerem se združujejo 
starši, otroci in odrasli s cerebralno pa-
ralizo in drugimi razvojnimi motnjami 

Med 20. in 23. avgustom so se odvijale 
XIII. Rimske igre, s katerimi organiza-
torji obujajo rimsko zgodovino. Letošnje 
dogajanje so snemali in predvajali v živo, 
tradicionalne povorke s tujimi gosti pa 
zaradi upoštevanja ukrepov zaradi covi-
da-19 ni bilo. Kljub vsemu so obiskovalci 

ter njihovi prijatelji. Gospodu Habjaniču 
se zahvaljujemo za požrtvovalno zbiranje 
zamaškov, teh je od leta 2011 zbral že več 
kot 60 ton. Vse občane pa pozivamo, da 
ga pri tem podprejo in tako pomagajo 
pomoči potrebnim, hkrati pa prispevajo 
k varovanju okolja. Več informacij lahko 
dobite na telefonski številki 040 246 664. 
Sonja Purgaj

lahko doživeli, kako je bilo živeti v sta-
rem Rimu.
Med 26. in 28. avgustom pa so ptujske 
ulice in trgi zaživeli ob Dnevih poezije in 
vina. Koncerti, delavnice, performansi, 
Hude pokušnje!, zasebna branja, delav-
nice, velika pesniška branja in številni 
drugi dogodki so mesto znova spreme-
nili v prestolnico poezije. Čast pisanja 
letošnjega Odprtega pisma Evropi je 
pripadla eni najbolj branih madžarskih 
avtoric Krisztini Tóth. Stanka Krajnc Le-
tonja

Županja Nuška Gajšek je sprejela pred-
stavnika društva Junaki 3. nadstropja 
Matijo Gradišarja in junakinji iz Mestne 
občine Ptuj Lano Šabanovič in Valentino 
Zarič. Županji so predali zlato pentljico, 
ki je mednarodni simbol otroškega raka, 
predstavlja pa boj otrok in njihovih dru-
žin. V zlati pentlji so stkane stiske, upa-
nja, želje in sanje, ki jih imajo družine 
otrok z rakom. Zlata pentlja simbolizira 
vse tisto, kar zdravi ljudje jemljemo kot 
samoumevno. V dar sta junakinji prejeli 
pikapolonico, v želji, da ju spremlja sreča 
in da se zahrbtna bolezen nikoli več ne 
ponovi. Stanka Krajnc Letonja
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Izzivi šolstva v času koronavirusa 
SARS-CoV-2

OSREDNJA TEMA

Tatjana Vaupotič Zemljič, ravnateljica OŠ Ljudski vrt
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V zgodovini človeštva se še ni zgodilo, da bi se ves svet ustavil. 
Ne zaradi vojn in ne zaradi bolezni. In vendar se nam je to letos 
zgodilo. Nihče med nami si tega ni mogel predstavljati, še manj 
smo v tistem trenutku vedeli, kako naj zastavimo svoja življe-
nja in kaj nas čaka v prihodnosti. Logično je, da je mnoge med 
nami zajelo vsaj nelagodje, če že ne strah in negotovost.
Ker pa smo ljudje po naravi prilagodljivi, smo se bili primorani 
začeti navajati na novo stvarnost. Bolj kot kadar koli velja rek, 
da nič več ni, kot je bilo. 
13. marca 2020 je bil v šolah zadnji dan pouka pred razglašeno 
pandemijo. Tudi v šolah smo se znašli v položaju, ko niti pribli-
žno nismo vedeli, kako naprej. Uporabnih navodil in priporočil 
s strani države v prvih dveh tednih nismo dobili. Vsaka šola 
posebej je iskala rešitve, kako zastaviti delo, da bomo obdržali 
stik z učenci. Tudi nihče med nami ni vedel, kako dolgo bo ta-
kšno stanje v veljavi. Nismo imeli jasnih podatkov, koliko naših 
učencev ima doma računalnike in možnost dostopa do interne-
ta. Kljub številnim vprašanjem brez odgovorov pa smo v šolah 
strnili vrste, napeli vse moči in delo zastavili takoj. Vem, da bi 
kašno stvar lahko naredili še bolje, vendar takrat nismo imeli 
nobenih izkušenj, ob tem pa so pregorevale tudi internetne po-
vezave, saj niso bile pripravljene na takšne obremenitve. Spopa-

dali smo se tudi s pomanjkljivim znanjem učencev in njihovih 
staršev pri uporabi IKT. Naši učitelji in svetovalna služba so 
preverjali opremljenost družin z računalniki, preko donacij in 
preko Zavoda RS za šolstvo smo razdelili precej računalnikov 
in tablic svojim učencem, ki smo jih preko telefona ali celo pri 
osebnem obisku na domu učili, kako računalnik uporabiti. Dlje 
kot je trajalo izobraževanje na daljavo, več izkušenj in znanja 
smo imeli. Pri tem smo ugotavljali, da tisti učenci, ki so že v 
času dela v šoli izkazovali pomanjkanje delovnih navad, tudi 
pri delu na daljavo niso bili posebej uspešni. Obstajale so tudi 
velike razlike med učenci glede na pogoje in opremo, ki so jih 
imeli doma, in glede na podporo staršev pri domačem delu. 
Zavedamo se, da je izobraževanje na daljavo pomenilo veliko 
dodatno obremenitev in stres tudi za starše, ki so se morali pre-
leviti še v domače učitelje, saj so predvsem mlajši učenci potre-
bovali njihovo pomoč. Hkrati pa se je pomembno zavedati tudi 
tega, da je v tem obdobju velika večina učiteljev delala mnogo 
več, srčno in predano, v skrbi za dobrobit otrok. Za to niso pre-
jeli nobenega dodatnega plačila.
In kaj nas čaka v novem šolskem letu?
Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport, Zavod Republi-
ke Slovenije za šolstvo in Nacionalni inštitut za javno zdravje 
so pripravili smernice, priporočila in navodila za delo v vrtcih, 
osnovnih in srednjih šolah na skoraj sto straneh. Temeljni na-
men tega gradiva je omejiti možnosti okužb in zamejiti širje-
nje okužb, če se okužba v kakšnem od teh zavodov zgodi. Velik 
poudarek je na higieni rok, zračenju prostorov, razkuževanju, 
priporočljivi uporabi mask in načrtovanju takšne organizacije 

Kaj nas čaka v novem šolskem letu?
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dela, ki preprečuje križanje učencev iz posameznih oddelkov. 
Pripravljeni so štirje modeli izobraževanja v tem šolskem letu:
1.  Model A: vsi učenci so v šoli, brez vseh omejitev.
2.  Model B: vsi učenci so v šoli, z omejitvami. To pomeni upo-

rabo mask, ni križanja učencev posameznih oddelkov, mali-
ca je v učilnicah, učenci med odmori ne odhajajo iz učilnic. 
V primeru okužbe v enem oddelku gredo v karanteno samo 
učenci tega oddelka, skupaj z učiteljem.

3.  Model C: v šoli ostanejo učenci od 1. do 3. razreda, če se je 
šola sposobna kadrovsko in prostorsko organizirati, še učen-
ci 4. in 5. razreda, učenci od 6. do 9. razreda se šolajo na 
daljavo.

4. Model D: vsi učenci se šolajo na daljavo.
Šolsko leto smo začeli po modelu B. Veliko je logističnih vpra-
šanj, na katera moramo iskati odgovore in rešitve. Učenci niso 
navdušeni, da morajo med odmori ostajati v učilnicah, vse šole 
imamo velike težave, kako organizirati kosilo v šolskih jedil-
nicah, da bi lahko sledili priporočilom NIJZ. Posebno skrb 
moramo namenjati varnosti in ohranjanju razdalje med učen-
ci pri izvajanju izbirnih predmetov in interesnih dejavnosti. 
Tudi organizacija pouka športa in predmetov v specializiranih 
učilnicah je velik zalogaj, saj je treba rekvizite razkuževati med 
dvema skupinama, enako velja za garderobe. Posebna zgodba 
je priporočena uporaba zaščitnih mask, ki jim nekateri starši 
ogorčeno nasprotujejo, spet drugi pa pričakujejo, da bomo pri 
vseh učencih dosegli njihovo uporabo. Osebno menim, da je 
uporaba maske izraz solidarnosti z drugimi, saj ščiti zdravega 
pred okuženim in nihče med nami ne more zagotovo vedeti, 
če se je okužil. Glede na to, da imamo v šolah ranljive skupine 
otrok in zaposlenih, in glede na to, da ima večina učencev sta-
re starše, ki jih obiskuje, lahko nekdo, ki se okuži, postane vir 
nevarnosti za vse omenjene skupine. Zato upam, da se bo vse-
eno večina staršev odločila za maske. Učenci v glavnem s tem 
nimajo težav, razen ko povedo, da so jim starši to prepovedali. 
Težava je tudi v tem, da starši ne morejo v šolo brez predhodne 
najave in le v nujnih primerih, saj je to s strani NIJZ odločno 

odsvetovano. Večina komunikacije med starši in šolo zato po-
teka po telefonu, e-pošti ali videokonferencah. Nekaj srečanj v 
jesenskem času poskušamo organizirati na zunanjih površinah 
šole, predvsem za učence nižjih razredov, kjer se starši in učite-
lji še niso osebno spoznali. Težava je tudi, ko starši pridejo po 
končani službi po svoje otroke v šolo in moramo organizirati 
dežurno službo, ki jim otroke pripelje. Še ena velika težava je 
sprotno razkuževanje, ki zahteva dodatne vire financiranja in 
dodatno tehnično osebje v dopoldanskem času.
Izzivov je pred nami veliko. Pa vendar smo vsi veseli, da smo 
skupaj v šoli in da učitelji lahko opravljamo svoje poslanstvo. 
Želim si, da bi tako tudi ostalo. Vsi zaposleni v šoli se zave-
damo, kako pomembno je, da ravnamo odgovorno in da od-
govornosti učimo tudi otroke. Da šola ni le nujno zlo, da so 
učitelji še kako pomembni v družbi in pri vzgoji mladih, je v 
času pandemije spoznala večina staršev. O tem so se prepričali 
številni, ki so se srečali z delom domačih učiteljev v času zapr-
tih šol. Šola pa ni le prostor pridobivanja novih znanj, je tudi 
prostor vzpostavljanja medčloveških odnosov, učenja strpnosti, 
solidarnosti in prijateljstva. Tega se ne da naučiti drugače kot v 
neposrednih stikih med ljudmi. Izkazalo se je, da so to otroci 
najbolj pogrešali. Zaradi stisk, ki so se pojavljale v družinah in 
se izražale na različne žalostne načine, so postajali depresivni 
in prestrašeni, nekateri tudi sami agresivni.
Ljudje smo socialna bitja, potrebujemo človeško bližino, spre-
jetost in ljubezen. Zato upam, da nam bo s skupnimi močmi 
zaposlenih v šolah, učencev in njihovih staršev uspelo obdržati 
pouk v šolah. Če pa bo treba preiti na model C ali D, bomo 
zmogli tudi to. V šolah smo tudi na ta dva scenarija pripravlje-
ni in bomo dali vse od sebe, da bo delo teklo tudi na ta način 
kakovostno.
Naj zaključim s tremi Z-ji, ki jih je poudarila naša ministrica, 
dr. Simona Kustec: ZNANJE, ZDRAVJE IN ZAUPANJE. Sled- 
nje bo najpomembnejše.

Srečno vsem nam!
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Marija Vučak, ravnateljica Vrtca Ptuj

Tudi v Vrtcu Ptuj smo z veliko odgovornostjo pristopili k izva-
janju ukrepov za preprečevanje širjenja koronavirusa. Zaradi 
razvojnih zakonitosti in specifike dela s predšolskimi otroki ne 
moremo izvajati vseh priporočenih ukrepov. Zagotovo pa z or-
ganizacijo dela (prihodi in odhodi otrok, omejitev gibanja po 
vrtcu, ureditev igralnic z razporeditvijo ležalnikov na razdalji, 
izvedba programa na ravni oddelka, igralne cone na zunanjih 
igralnih površinah …) poskrbimo za manjše število stikov med 
otroki in med zaposlenimi. 
Z izvajanjem splošnih higienskih ter drugih ukrepov, ki v ve-
čini veljajo le za odrasle (razkuževanje rok, večkratno čiščenje 
in razkuževanje igrač, igral, talnih in drugih površin, večkratno 
zračenje zaprtih prostorov ter uporaba zaščitne maske ...), va-
rujemo zdravje otrok, zaposlenih in njihovih bližnjih.
V vrtcu smo otroke že prej navajali k pravilni higieni kašlja 
in kihanja, umivanja rok. Otroci sprejemajo te ukrepe in so 
velikokrat v odnosu do odraslih tisti, ki spomnijo, kako je treba 
ravnati ob vstopu v vrtec. V novem šolskem letu nam predsta-
vljajo največji izziv načrtovanje dejavnosti, ki smo jih do sedaj 
izvajali na ravni enot ali oddelkov, nove oblike sodelovanja z 
zunanjimi sodelavci ter ohranjanje stika s starši. Svetujemo pri-
dobivanje informacij po telefonu ali eAsistentu. 
V vrtcu nimamo dodatnih prostorov in kadra, kjer bi lahko iz-
vajali vzgojno-izobraževalni program v manjših skupinah. Za-
radi tega vodimo natančne evidence o otrocih, ki so za kratek 
čas združeni v času prihodov in odhodov iz vrtca.
Osnovno vodilo ostaja, da pridejo v vrtec samo zdravi otroci 
oz. zaposleni. Pomembno je, da so starši in zaposleni seznanje-
ni s simptomi in znaki bolezni covid-19 in ob pojavu simpto-
mov in znakov pravilno ukrepajo.

Kljub ukrepom je treba zagotoviti varno in spod-
budno okolje

Prilagajanje spremembam stalnica pri našem 
delu

mag. Darja Harb, ravnateljica Ekonomske šole ŠC Ptuj

Ob vseh ukrepih in priporočilih moramo izhajati iz potreb 
posameznega otroka in omogočati varno ter spodbudno 
okolje za sproščeno igro z miselnimi ter gibalnimi izzivi, pri 
katerih se ne moremo izogniti telesnemu stiku in objemu. 
Šele ko otrok vzpostavi varno navezo z odraslim, se v vrtcu 
dobro počuti, kar pa zagotovo vpliva na ohranjanje zdravja.

Covid-19 je v šolske prostore in klopi ŠC Ptuj vnesel obilo spre-
memb, ki smo jim vsi, tako dijaki kot učitelji, morali slediti tako 
rekoč čez noč. Če smo se do trenutka, ko smo morali začeti 
pouk na daljavo, uvajanju sprememb skušali upirati ali smo 
morali »umetno« ustvarjati občutek nujnosti za spremembo, 
nas je dejstvo, da moramo pouk izvajati na daljavo, v trenutku 
prisililo, da smo spremenili način dela. Na Šolskem centru Ptuj 
smo se zavedali, da na takšen način izobraževanja nismo bili v 
celoti pripravljeni in da usposabljanja strokovnih delavcev za 
izvajanje pouka na daljavo niso bila prioriteta. Vendar nas je 
nujnost prilagoditve trenutnim razmeram v nekaj dnevih pri-
silila, da smo vzpostavili razmere za izvajanje pouka na dru-
gačen način. Učitelji so s postavitvijo spletnih učilnic, uporabo 
spletnih orodij za izvajanje videokonferenc in vzajemnim sode-
lovanjem hitro ustvarili »online« učno okolje, ki so mu sledili 
tudi dijaki. Morda so imeli dijaki s prilagajanjem, kar se tiče 
uporabe IKT-tehnologije in družabnih omrežij, celo manj težav 
kot učitelji in je to pripomoglo k hitrejšemu in učinkovitejšemu 
medsebojnemu komuniciranju na daljavo. Seveda je tak način 
izvajanja pouka pokazal tako prednosti kot slabosti. Prednosti 
so se pokazale predvsem v tem, da smo se vsi deležniki, učitelji 
in dijaki, zaradi novega načina dela, nenehno učili, se prilagaja-
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Svet, Slovenija sta od meseca marca nepredstavljivo spremenje-
na. Takrat smo vstopili v pouk na daljavo različno tehnološko 
pripravljeni in različno usposobljeni s kompetencami za tovr-
stno delo.
Poznali smo didaktične modele za pouk na daljavo, a smo mo-
rali prenesti to vedenje v prakso prilagojenih učnih načrtov. 
Brez pomisleka smo sprejeli ta novi družbeni in profesionalni 
izziv, pred katerim smo se znašli. Resnično se želim zahvaliti 
vsem strokovnim delavcem Gimnazije Ptuj, ki so s pedago-
škim posluhom in strokovno zavzetostjo odlično opravili ta 
korak. Tako smo šolsko leto uspešno pripeljali h koncu in se 
že začeli ozirati v prihodnost, v pouk od 1. septembra naprej. 
Zdravstvena stroka je skupaj s strokovnjaki s področja šolstva 
pripravila različne modele, po katerih naj bi potekalo šolanje 

li, iskali nove načine dela in motiviranja, skratka vsi smo danes 
»oboroženi« z novimi znanji in veščinami, za katerimi se pred 
zaprtjem šol zaradi pandemije v veliki večini morda nismo ozi-
rali. Danes se zavedamo, da je obvladovanje teh veščin ključne-
ga pomena in da mora biti prilagajanje spremembam stalnica 
pri našem delu.
V precej bolj nezavidljivem položaju so se znašli dijaki. Mo-
rali so postati veliko bolj odgovorni, motivirani za delo in sa-
modisciplinirani. Marsikateri dijak prihaja iz okolja, kjer nima 
ustrezne spodbude in je učitelj v šoli tisti, ki ga pri delu spod-
buja, ga usmerja k organizaciji dela, ki je bila v času pouka na 
daljavo prepuščena dijakom samim. Dijaki v naših programih 
namreč prihajajo iz različnih socialnih okolij, živijo v različnih 
družinskih razmerah, imajo bolj ali manj urejene prostore za 
delo. Obstajajo velike razlike med dijaki, tako po sposobnostih, 
po spretnosti uporabe različnih elektronskih medijev, po raču-
nalniški opremi, internetu, ki ga vsi, žal, nimajo. Veliko stisko 
so občutili dijaki s posebnimi potrebami, ki so še bolj kot drugi 
dijaki odvisni tudi od dodatnih razlag učiteljev. Dijaki so v času 
pouka kmalu spoznali, da socialna izolacija od učiteljev, sošol-
cev in prijateljev vodi v osebno stisko. Sami so ugotavljali, da 
je delo od doma težje, kot si ga morda lahko predstavljamo. Za 
nekatere, ki niso imeli na razpolago računalnikov ali interneta, 
je tak način pouka pomenil biti celo brez razlage profesorjev, 
brez neposrednega stika z njimi … V takšni situaciji se moti-
vacija nekaterih dijakov še bolj zmanjša. Morda ne verjamejo v 
svoj uspeh, zato še prej obupajo, zlasti če nimajo doma nekoga, 
ki jim lahko pomaga in jih spodbuja.
V novem šolskem letu smo na Šolskem centru Ptuj na podobne 
situacije veliko bolj pripravljeni. Strokovni delavci so usposo-

Kako se je z novimi izzivi spopadla Gimnazija 
Ptuj

Boštjan Šeruga, ravnatelj Gimnazije Ptuj

bljeni za uporabo spletnih orodij za izvajanje videokonferenc, 
imajo svoje spletne učilnice, ki jih bi ob morebitnem prehodu 
pouka na daljavo lahko dijaki in učitelji uporabljali nemoteno 
naprej, saj jih uporabljajo tudi v času »normalnega« pouka. 
Čeprav so dijaki vešči uporabe informacijske tehnologije in ob 
morebitnem ponovnem pouku na daljavo ne bi smelo biti težav, 
pa še vedno ostaja odprto vprašanje socialnih razlik in okolij, 
iz katerih dijaki prihajajo, in kako vse to vpliva na njihovo delo.
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Tudi na VSŠ ŠC Ptuj so predavanja in vaje potekali na dalja-
vo. Predavatelji/zaposleni na VSŠ smo se v tem času usposa-
bljali za uporabo novih orodij, ki nam omogočajo delo na 
daljavo. Enako velja za študente, nov način dela je bil namreč 
izziv tudi za njih. Izpiti in predstavitve seminarskih nalog 
so potekali na daljavo, prek spletne učilnice, in pozneje, ko 
je bilo možno, tudi na šoli, po varnostnem protokolu, ki ga 

Delo na VSŠ v času pandemije

Robert Harb, ravnatelj Višje strokovne šole Ptuj

v tem šolskem letu. V tem trenutku na naši šoli poteka šolanje 
po modelu B, kar pomeni, da so v šoli vsi dijaki ob doslednem 
upoštevanju vseh zdravstvenih priporočil. Prepričani smo, da 
je, s sociološkega in psihološkega vidika, kot tudi zaradi na-
rave vzgojno-izobraževalnega razvoja posameznika, nujno in 
potrebno, da pouk poteka v živo. Izkušnje kažejo, da je pouk 
na daljavo lahko izjemno kakovosten, vendar vzgoje in izobra-
ževanja v celoti ne more nadomestiti. Na naši šoli smo pripra-
vljeni na vse modele, a v tem trenutku smo najbolj veseli, da 
smo vsi skupaj v šoli, čeprav v prilagojenih razmerah. Žalosti 
nas dejstvo, da bo obogatitveni program obšolskih dejavnosti 
precej okrnjen. A vendar sledimo temeljnemu vodilu, da smo 
vzgojnoizobraževalna ustanova, ki zagotavlja v času covida-19 
varno okolje, daje kakovostno znanje in kljub posebnim razme-
ram ustvarja vzdušje in priložnosti za dobro počutje in osebno-
stni razvoj mladostnikov.

je sprejela šola na osnovi dokumentov, ki jih je posredoval 
NIJZ. Praktično izobraževanje naših študentov je bilo usta-
vljeno zaradi znanih razmer. Na celotnem šolskem območju 
se je in se še upošteva varnostna razdalja 1,5 do 2 m. Ob vstopu 
v šolo sta obvezna razkuževanje rok in nošenje zaščitne ma-
ske. Zadrževanje v skupinah oz. druženje na funkcionalnem 
zemljišču šole in v objektu šole sta prepovedana. Predavalnice 
se pogosto zračijo, prav tako pa se upošteva varnostna razdalja 
med študenti v sami predavalnici. Vemo, da je zrak v prostoru 
tudi do desetkrat bolj onesnažen kot na prostem. Zato predava-
nja lahko potekajo tudi na prostem! V predavalnice poskušamo 
uvesti napravo, ki iz zraka odstranjuje prah, bakterije, plesni in 
viruse. 
Če nam bodo razmere to dopuščale, nameravamo v prihaja-
jočem študijskem letu vsaj prvi teden ali dva izvajati študijski 
proces na šoli, nato pa v kombinaciji delno na daljavo in delno 
v učilnicah, seveda ob upoštevanju vseh varnostnih ukrepov. 
Potrudili se bomo, da bodo študentje dobili vso podporo, ki 
jo potrebujejo, tako glede študijskih vsebin, uporabe tehničnih 
sredstev kot tudi morebitnih psiholoških stisk, ki jih lahko do-
življajo nekateri študenti. Do sedaj smo imeli dobre izkušnje, 
saj so študentje v času epidemije hitro usvojili nov način dela, 
morebitne težave pa smo sproti reševali. Zavedamo se, da je 
skrb za študente naša prioriteta, in tako jih tudi obravnavamo.
Navkljub dobremu delu na »daljavo« ocenjujemo, da vsem de-
ležnikom manjka osebni stik. Poudarili bi študij tehnike (me-
hatronika), saj laboratorijskih vaj ne moremo nadomestiti z 
delom na daljavo. Zavedamo se, da je tudi to možno izvesti z 
upoštevanjem vseh varnostnih protokolov.
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Cestna infrastruktura
Nadaljujemo z investicijskim vzdrževanjem cest, za kar je bil 
načrt sprejet s sklepom MS. V letošnjem letu je v načrtu 8 in-
vesticij, od tega so 3 že izvedene, 5 jih je v teku, rok za dokon-
čanje vseh investicij je 30. 11. 2020. V teku so:
–  Pločnik Gajzerjeva: izvedli bomo izkop zemljine in odvoz, 

odstranitev ograj in rušenje asfalta. Dela smo začeli 14. 9. 
2020, rok za dokončanje je 30. 10. 2020.

–  Cesta Mestni Vrh−Grajenščak (od table Mestni vrh do kri-
žišča Mestni vrh): z gradbenimi deli smo pričeli 14. 9. 2020. 
Izvajali se bodo izkopi temeljnih tal, razširitev v brežine, son-
daže vozišča in določitve menjave tampona. Rok za dokon-
čanje del je 30. 10. 2020.

O aktualnih projektih MO Ptuj

–  Cesta na Peršonovi ulici: gradbena dela za vodovod smo za-
čeli 7. 9. Izvajamo menjavo glavnega voda in hišne priključke 
s strani Volkmerjeve ceste. Gradbena dela za cesto potekajo 
z odstranitvijo asfalta od gostilne Grabar v smeri križišča Na 

jaso. Usklajena je izvedba za gramozne tampone. Rok za do-
končanje del je 30. 11. 2020.

–  Cesta na Čufarjevi ulici: smo v fazi zbiranja ponudb.
–  Končana je cesta Žabjak−Kocmut.

Izgradnja kanalizacije
Izgradnja kanalizacije v Grajeni je v zaključni fazi, 7. 9. smo za-
čeli izgradnjo kanalizacije in vodovodnega priključka v dolžini 
170 m na območju Pot v toplice, 15. 9. pa so se začela pripravl-
jalna dela za izgradnjo fekalne kanalizacije v dolžini 1103 m in 
rekonstrukcija cest na območju Suhe veje. Le-ta se bo najver-
jetneje izvajala na pomlad, saj je smiselno pustiti zemljo, da se 
posede.
V okviru evropskega projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne 
vode v porečju Drave – MO Ptuj« pa bo izvedena investicija v 
dograditev javne kanalizacije na območju Ptuja, Turnišč z na-
seljem do cerkve Sv. Roka, ob Dravi in delu Zagrebške ceste, na 
območju Žabjaka in Nove vasi, Sovretove poti, Anželove ulice, 
Kicarja in Sp. Velovleka v skupni dolžini 32,07 kilometra. 

Menjava travne ruše na Mestnem stadionu Ptuj
Konec julija smo na glavnem nogometnem igrišču Mestnega 
stadiona Ptuj začeli menjavo kar 8146 kvadratnih metrov travne 
ruše, ureditev novega drenažnega sistema s ponikovalnimi 
jarki in posodobitev namakalnega sistema s 24 razpršilniki. 
Investicija, ki jo izvajajo Javne službe Ptuj, je v izvedbenem delu 
vredna 299.972,90 evra, od tega smo 50.000,00 evrov prejeli s 
strani Fundacije za šport in 50.000,00 evrov s strani Nogomet-
ne zveze Slovenije. Gradbena dela so zaključena, izvedla se je 
setev trave, igrišče pa se bo v uporabo predalo na pomlad 2021. 
Izvedba aktivnosti Nogometnega kluba Drava Ptuj v času izva-
janja del poteka na nadomestnih lokacijah Športnega društva 
Grajena in Športnega društva Rogoznica.
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Ureditev ribnika v Ljudskem vrtu
Projekt ureditve ribnika v Ljudskem vrtu bo izveden v okvi-
ru projekta zagotovitve protipoplavne varnosti porečja Drave, 
ki ga do izvajala Direkcija za vode in bo v celoti financiran iz 
sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj. S suhimi zadr-
ževalniki se bo uredilo območje ribnika Ljudskega vrta. Razpis 
bo pripravila Direkcija za vode, začetek gradnje je predviden 
v letu 2021, zaključek pa v letu 2023, a je vse odvisno od di-
namike pridobivanja gradbenega dovoljenja. V Ljudskem vrtu 
smo tudi najbližje postavitvi nezahtevnega objekta, za katere-
ga smo vložili vlogo za gradbeno dovoljenje. Ponudnika, ki bo 
investicijo izvedel, bomo iskali preko poziva za javno-zasebno 
partnerstvo. Naša želja je, da bi v naslednjem letu objekt že slu-
žil svojemu namenu.

Arheološke raziskave na Panorami
Cilj projekta Colonia Ulpia Traiana Poetovio – nastanek in 
razvoj mesta, s katerim smo začeli v letu 2019, je izkoristiti 
arheološki potencial Panorame za pridobitev podatkov o 
nastanku mesta, o njegovem razvoju in koncu. Od 10. avgusta 
do 4. septembra so na ptujski Panorami potekale arheološke 
raziskave, 2. septembra pa je potekalo javno vodenje, na 
katerem je rezultate dosedanjih raziskav predstavila dr. Jana 
Horvat, vodja arheoloških izkopavanj. Namenjeno je bilo vsem, 

ki jih zanima, kakšen je neposreden vpogled pod površino 
zemlje in kaj so najnovejše raziskave prispevale k poznavanju 
antične Petovione.
V februarju smo začeli izvajati projekt Transfer – integrira-
ni modeli upravljanja arheoloških parkov. Cilj projekta je 
razviti, prenesti in diseminirati skupni model upravljanja za 
upravljanje arheoloških parkov, ki presega tradicionalni pristop 
ohranjanja in podpira ovrednotenje kulturne dediščine v luči 
trajnostnega razvoja in rasti. 
S 1. julijem pa smo začeli izvajati projekt Arheodanube, kate-
rega cilj je predstavitev in ohranjanje kulturne dediščine s pou-
darkom na razvoju arheoturizma. Ključne vsebine projekta so 
vezane na prezentacijo arheološke dediščine v starem mestnem 
jedru na Ptuju. Gre za tri projekte, ki se izvajajo istočasno, vsi 
pa so dodana vrednost k urejanju območja na Panorami.

Ozelenitev mestnega jedra
Mesto se je v poletnem 
času odelo v zeleno – dre-
vesa, lovorikovce, različne 
trajnice, sivko in cvetoče 
rože v loncih. Ozelenili 
smo Jadransko, Mikloši-
čevo in Mestni trg, izved-
li pa bomo še zasaditev 
pri mestni blagajni, pred 
mestno hišo, po Murkovi 
ulici, Prešernovi ulici in 
Novem trgu. Želeli smo 
mesto narediti še bolj 
privlačno, prijaznejše obiskovalcem, hkrati pa izboljšati 
kakovost urbanega okolja. Ptujčani in obiskovalci se še ved-
no radi spomnimo Slovenskega trga z leta 2017 in potravitve, 
ki je bilo sprejeta z navdušenjem. Festival sodobne umetnosti 
Art Stays je takrat opozarjal na naš odnos do narave in okolja. 
Pomembno je zavedanje, da lahko vsi skupaj prispevamo k ure-
jenemu okolju, da lahko z majhnimi koraki spremenimo videz 
mesta, a bistveno vplivamo na počutje. 

Kmalu bodo v najem na voljo vrtovi na Mlinski cesti 
Mestni svet je sprejel Odlok o urejanju in oddaji zemljišč za 
potrebe vrtičkarstva Mestne občine Ptuj, 25. 9. 2020 pa smo na 
spletni strani občine www.ptuj.si objavili javni razpis za oddajo 
vrtov v najem na lokaciji Mlinske ceste. Na lokaciji, kjer smo 
uredili poti in vodovod, je predvidenih 42 vrtov v velikosti 
50 m2.
Pogoj za dodelitev vrtička v zakup je prebivališče na območju 
Mestne občine Ptuj. Merili za oddajo vrtičkov sta trajanje pre-
bivanja na območju Mestne občine Ptuj in oddaljenost prebiva-
lišča ponudnika od vrtičkarskega območja. Na osnovi prejetih 
ponudb bomo skladno z navedenimi merili oblikovali vrstni 
red ponudnikov za najem vrta. Najemnina bo ovrednotena na 
0,34 EUR/m2/leto. 
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V Listi Andreja Čuša smo zadovoljni nad dejstvom, 
da je julijska akcija s krajani ČS Spuhlja, Jezero in Ro-
goznica padla na plodna tla, saj je Mestni svet MO 
Ptuj na svoji seji 14. 9. 2020 izglasoval sklep o začetku 

zapiranja CERO Gajke. 
S predlagano rešitvijo pričakujemo cenejše položnice za odvoz smeti, 
hkrati pa se ne bo izgubilo nobeno delovno mesto. Če ob tem omeni-
mo, da rešimo problematiko z odpadki za 20 let in saniramo okoljsko 
škodo, ki je bila povzročena, smo po dolgem času naredili velik korak 
naprej k temu, da bo Ptuj res zeleno mesto. 
Čas je, da se v lokalni politiki začne sodelovati in si zaupati ter s tem 
prekinemo stare prakse, ki so bile predvsem polne egov in obremenje-
nosti. Čas je, da zapiha svež veter. 

Stranke in liste Mestnega sveta sporočajo

Spoštovane Ptujčanke in Ptujčani! Prvega septembra 
so naši šolarji vstopili v novo šolsko leto, med njimi je 
bilo v Ptuju 221 prvošolcev. Člani Sveta za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu MO Ptuj, predstavniki sveta ČS in poli-
cisti smo v avgustu opravili oglede šolskih poti, prometne signalizacije 
in preglede načrtov šolskih poti v osnovnih šolah. O pomanjkljivostih 
na cestni infrastrukturi smo obvestili pristojne službe MO Ptuj in Jav-
ne službe Ptuj, ki so pristopili k odpravi le-teh. Prvih 14 dni je bilo 
zagotovljeno varovanje učencev na poti v šolo.
Varnost na cesti je odvisna od vseh udeležencev, v veliki meri pa od 
voznikov, zato strpno in pozorno za volan, na cesti nismo sami. 
Uspešno in varno šolsko leto! Marjan Kolarič, podžupan MO Ptuj

Sedaj ko vlada ob 4,2-milijardni proračunski luknji 
reže 22 milijonov na raziskavah in razvoju, namenja 
100 milijonov premalo za javno zdravstvo, je vsem 
jasno, da 780 milijonov za orožje pomeni, da ne bo 

denarja za 12.000 postelj, ki manjkajo v domovih za starejše, za 10.000 
stanovanj, za nujne investicije v javno zdravstvo, zadostno financira-
nje občin. Odločitev za orožje predstavlja napačno izbiro prioritet, in 
to v najslabšem možnem trenutku, ob drugem valu epidemije, ko bo 
nujna okrepitev zdravstvenih kapacitet, in pred gospodarsko krizo, ki 
grozi z enormnimi primanjkljaji in izgubo delovnih mest. V Levici 
smo trdno odločeni, da za družbo in prebivalce Slovenije škodljive 
oboroževalne načrte vlade zaustavimo. V prihodnjih tednih in v na-
slednjih fazah zakonodajnega postopka bo Levica naredila vse, da do 
tega orožarskega posla ne pride! 

Izhajajoč iz preteklih izkušenj se v naši listi še kako za-
vedamo vseh težavnih situacij, s katerimi se srečujeta 
občinsko vodstvo in mestni svet, ko želimo uresni-

čevati številne potrebe naših občank in občanov. Kljub navedenemu 
pa ocenjujemo, da ni treba obupati in vreči puške v koruzo ob prvi 
oviri, na katero naletimo. Odstopiti od kandidature za Evropsko pre-
stolnico kulture v letu 2025 s preprostim izgovorom, da ni finančnih 
virov, ni škodljivo zgolj za sedanjo generacijo, ampak za prihajajoče 
rodove. Slovenija, in s tem naše mesto, bo imela čez nekaj let ponovno 
priložnost za kandidaturo. Resnost kandidature pa bo zaradi sedanjih 
dejanj pod velikim vprašajem. Zelo podobne posledice nas čakajo ob 
prenovi stare steklarske, da o posledicah, ki jih bomo čutili zaradi za-
piranje CERO Gajke, niti ne govorimo.

Zopet je šolsko leto naokrog in otroci ponovno gredo 
v šolo. Kar se pa dotika varnosti na njihovih šolskih 
poteh, pa je žal možno ugotoviti, da se za njihovo var-

nost ni naredilo kaj velikega. Vsa prometna izobraževanja, ki so zelo 
pomembna, pa ne zadostijo potrebam, ki bi jih morali mi, kot druž-
ba, opraviti na področju varnih šolskih poti – avtobusna postajališča, 
pločniki in prehodi za pešce. V samem centru mesta je to za silo ure-
jeno, samo za streljaj od centra mesta pa otroci hodijo do svoje avto-
busne postaje od robu občinskih in državnih zelo prometnih cest, brez 
urejenih bankin in velikokrat celo po obcestnih jarkih. Enako usodo 
pa skupaj z otroki delijo upokojenci, ki so vezani na javni potniški pro-
met za urejanje lastnih potreb. Za nas, kot družbo, občino in državo, 
je to skrajno neodgovorno. Pa nihče naj ne reče, da ni denarja. Denar 
je, le ni pravilno razporejen. Mar bodo res morala ugašati življenja, da 
bodo odgovorni v naši državi prišli do spoznanja, da so otroci naša 
bodočnost? Marta Tušek, svetnica MS MO Ptuj

Počitnic je konec, in to ne samo za naše otroke, am-
pak tudi za vse nas in predvsem za občinsko vodstvo, 
ki bo kmalu moralo pokazati, kaj je bilo narejenega v 

tem mandatu. Zaenkrat lahko od vseh silnih obljub vidimo bore malo 
in izgledi za naprej, kjer si s ponesrečenimi potezami trenutne poe-
nostavitve zapiramo veliko drugih razvojnih momentov prihodnosti, 
niso prav nič optimistični. Če kaj, potem je bilo do sedaj pokazano to, 
da sicer mi nekaj bi, a vizije, kaj točno bi, nimamo in tudi kako vztra-
jati ter izpeljati nekaj do konca, ne vemo. Zato so odločitve tipa »strel 
v koleno« postale že stalnica. Vse premalo premišljenih potez in vse 
preveč ugibanja in populizma je v našem mestu. Ptuj si zasluži veliko 
več! Lista ZA Ptuj! 

Pilat si je pred 2000 leti umil roke in poslal onega tipa 
iz Nazareta na oni svet. Umivajmo si jih, spoštovani 
soobčani, še mi in s tem preprečimo, kar se preprečiti 

da. Umivanje rok je namreč čisto OK. Tudi če je k. nateg. Dosti zdravja 
v novem letu torej; pa čeprav mislimo ta hip na novo šolsko leto. Osta-
nimo zdravi. Pazimo nase. Pazimo na druge. Storimo, kar se storiti da. 
In da se. Ni tako težko. Si umiti rok in nositi maske, če jih že moramo. 
V našem mestu, kjer se radi za fašenk maskiramo, itak ne bi smel biti 
problem. Šalo na stran: če bomo zdravi, še vse bo. Nekako. Nekoč. 
Najprej zdravje. Ptuj je naš skupni ponos in naj ostane Ptuj čim dlje 
čim bolj zdravo mesto. Tako in drugače.

Socialni demokrati ocenjujemo, da investicije, 
ki jih pelje Občinska uprava MO Ptuj, pomeni-
jo razvoj. Najpomembnejše so tiste, ki vplivajo 
na dvig kakovosti življenja občank in občanov. 

Dolga leta so ljudje čakali na kanalizacijo, ureditev cest, nekaj, kar se 
nam zdi, da bi v tem tisočletju moralo biti samoumevno. Pa žal ni. Zato 
želimo zastaviti nov načrt, ki bo izhajal iz potreb in realnih možnosti 
za izvedbo ter bo ciljan v razvoj. Pomembno je vlagati v infrastrukturo, 
ki ima takojšnji in neposredni učinek na boljše življenje ljudi. Eno je 
graditi gradove v oblakih, obljubljati všečno, vedno pa mora biti ra-
zum tisti, ki na koncu pretehta, kako naprej. In ta kako mora slediti 
volji ljudi in smotrni porabi sredstev, ki so na voljo.
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–  Javni razpis za spodbujanje razvoja podjetništva v Mestni 
občini Ptuj za leto 2020

– Javni razpis najboljši študent za študijsko leto 2019/2020
–  Javni razpis za dodeljevanje štipendij in drugih oblik de-

narnih pomoči za izobraževanje Mestne občine Ptuj za 
študijsko leto 2020/2021

–  Javni razpis o nagrajevanju napredovanja športnih ekip v 
Mestni občini Ptuj v letu 2020

Uradni vestnik je objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj, 
na voljo pa je tudi v naši sprejemni pisarni. 

URADNI VESTNIK, ŠT. 11/2020
Ob praznovanju 20. obletnice nam ljudje izražajo 
podporo za delo in program N.si.  Predsednik Ma-
tej Tonin in gost predsednik EPP Donald Tusk sta na 

obletnici poudarila, da smo most med levico in desnico.
Verjamemo, da je ključno prisluhniti potrebam ljudi. Vsi naši mini-
stri in poslanci s svojim zavzetim delom izvajajo slogan »Verjamem 
v varno Slovenijo«. N.Si je v vladi s ciljem, da naredi tisto, kar ljudje 
pričakujejo. Zaorati je bilo treba na globoko, da bodo sadovi bogato 
obrodili. Glede na covid-19 N.Si predlaga, da se veljavnost turističnih 
bonov podaljša.
Polletno poročilo proračuna v MO Ptuj nam narekuje, da bo treba in-
tenzivneje izvajati letni plan, saj se nam odpirajo možnosti pomemb-
nih investicij za infrastrukturo in projekte, za katere so odobrena dr-
žavna sredstva.
Naj bo zdrava in delovna jesen in lepi trenutki med berači v vinogra-
dih. MO N.Si Ptuj 

Pobude in vprašanja s 17. seje Mestnega 
sveta Mestne občine Ptuj
Objavljamo pobude in vprašanja s 17. redne seje Mestnega sve-
ta Mestne občine Ptuj, ki je potekala v ponedeljek, 22. 6. 2020, 
ter odgovore nanje.

Rajko Fajt, svetniška skupina SDS, je posredoval 
pobudo št. 693/17: Za poimenovanje mestne tržnice v Trg Ru-
dolfa Maistra.
Odgovor: Predmetna pobuda bo pristojni komisiji predložena v 
obravnavo na naslednji seji, predvidoma v mesecu septembru. O 
sprejetem stališču boste obveščeni. O poimenovanju bo odločil MS. 
Pripravila: Nina Majcen Ogrizek

Rajko Fajt, svetniška skupina SDS, je posredovalpobudo št. 
694/17: Za ureditev najemnin oziroma pristojbin najemnin 
tržnih površin na mestni tržnici. Predlagamo, da se prouči in 
pripravi predlog plačila simbolične (recimo 1 EUR/mesec) naje-
mnine oz. pristojbine tržnih površin.
Odgovor: Kmetovalci in prodajalci na tržnici so bili do 1. 7. 2020 s 
strani Javnih služb Ptuj oproščeni vseh plačil pristojbin. Pristojbine 
v skladu z veljavnim cenikom bodo začeli plačevati s 1. julijem. Če 
bo Mestna občina Ptuj želela, da se z oprostitvami nadaljuje oziro-
ma da se določi druga (pavšalna) cena tržnih pristojbin, bo treba 
pripraviti in potrditi nov cenik, prav tako pa Javnim službam Ptuj 
zagotoviti neko nadomestilo, saj jim z izvajanjem dejavnosti nasta-
jajo določeni obratovalni stroški, zavezani pa so plačevati tudi naje-
mnino za gospodarsko infrastrukturo.
Pripravila: Klavdija Petek

Rajko Fajt, svetniška skupina SDS, je posredoval pobudo št. 
695/17: Za postavitev helidroma in transportne poti za voziček 
s pacientom na travniku pri OŠ Ljudski vrt. Prouči naj se tudi 
vgradnja svetlobnih teles v površino heliodroma za primer in-
tervencije v nočnem času.
Odgovor: Na območju Ljudskega vrta se bosta ob zaključku pre-
nosa zemljišča z države na občino in po pridobitvi gradbenega 
dovoljenja izvajala gradnja suhega zadrževalnika, nasipa, utrditev 
brežine in preliva iz ribnika Ljudski vrt zaradi vsakokratnih težav 
pri večjih nalivih zaradi poplavljanja Osnovne šole Ljudski vrt in 
Župančičeve ulice. Gradnjo heliporta za potrebe helikopterskih 
prevozov nujnih primerov bi bilo treba načrtovati v neposredni 
bližini bolnišnice dr. Jožeta Potrča Ptuj v okviru investicije gradnje 
urgentnega centra na Ptuju. 
Pripravil: Tadej Zorec

Andrej Vindiš, svetniška skupina SDS, je podal pobudo št. 
696/17: Predlaga, da se za 1. točko dnevnega reda seje mestnega 
sveta umesti točka Poročilo, kaj se je v občini uredilo oz. nare-
dilo v prejšnjem mesecu, ki ga predstavi zadolžena oseba za od-
nose z javnostmi.
Odgovor: Pripravili bomo poročilo o realizaciji projektov, izvede-
nih aktivnostih v preteklem mesecu. Poročilo bo dostopno na sple-
tni strani Mestne občine Ptuj pod zavihkom aktualno, kjer je obja-
vljeno vabilo na sejo Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, pod točko 
Informacije. Tako bo informacija o tem, kaj počnemo v občinski 
upravi, dostopna tudi občankam in občanom ter drugi zainteresi-
rani javnosti. Še vedno pa velja poziv svetnikom, da pred rednimi 
delovnimi sestanki sporočijo, o katerih temah bi želeli informacijo. 
Pripravila: Stanka Krajnc Letonja 
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Andrej Vindiš, svetniška skupina SDS, je podal pobudo št. 
697/17: Predlaga omejitev svetniških pobud in vprašanj, določiti 
bi se morala letna kvota, npr. 20 podanih pobud in vprašanj na 
mestnega svetnika oz. dokler vprašanje oz. pobuda ni realizira-
na ali razrešena, naj mestni svetniki ne dajejo naslednjih pobud. 
Odgovor: V veljavnem Poslovniku Mestnega sveta Mestne občine 
Ptuj omejitve pri podajanju pobud in vprašanj mestnih svetnikov 
niso določene. Predmetna pobuda je bila posredovana Komisiji za 
statut in poslovnik v nadaljnjo obravnavo. 
Pripravila: Urša Simonič 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredo-
val pobudo št. 698/17: Glede na to, da je Vlada RS na podlagi 
Interventnega zakona za odpravo ovir pri izvedbi pomembnih 
investicij za zagon gospodarstva po epidemiji covida–19 dolo-
čila seznam 187 pomembnih investicij, v skupni vrednosti 7,7 
milijarde evrov, v veliki meri izpustila Ptuj z regijo, daje pobudo, 
da se čim prej pozove k umestitvi na seznam projektov: Urgentni 
center Ptuj, spodnjepodravski vodovod, ptujsko obvoznico. Gre 
za investicije, ki so ključne za zagon gospodarstva po prenehanju 
epidemije, interventni zakon pa daje osnovo, da se bodo investi-
cije hitreje realizirale.
Odgovor: Ob pregledu pomembnih investicij, ki so bile pripravlje-
ne s strani vlade, smo ob dveh projektih (Medobčinska poslovno 
logistična cona (MPCP) in protipoplavna zaščita ob reki Dravi 
(urejanje zadrževalnika na Rogoznici in Grajeni, območje Črete in 
Vičavske poti ter ribnik v Ljudskem vrtu v obdobju 2021–2023), ki 
sta bila na tem seznamu, pogrešali precej ključnih projektov MO 
Ptuj in širšega območja, ki gravitira na našo občino. 9. 6. 2020 smo 
na ZRS Bistra Ptuj poslali obsežne projektne liste za projekte Domi-
nikanski samostan III. faza, Izgradnja neprofitnih stanovanj v MO 
Ptuj ter Grajska žitnica – arheološki muzej. ZRS Bistra Ptuj je pri-
pravila projekt izgradnje spodnjepodravskega vodovoda. 
10. 7. 2020 smo bile občine pozvane k posredovanju informacij o 
projektih, ki bi jih lahko uvrstili med sofinanciranja REACT EU 
(dodatna sredstva za EKP v okviru trenutne finančne perspektive 
2014–2020 za blaženje posledic epidemije covida-19), iz naslova 
katerega ima Slovenija na voljo 312 mio €. Za pripravo tega na-
bora smo imeli časa dve uri. Posredovali smo seznam, na katerem 
so bili projekti Urgentni center Ptuj, OŠ Olge Meglič – streha, OŠ 
Mladika – 2. faza, Izgradnja neprofitnih stanovanj, Mestni trg 1 – 
obnova stavbe, UE Ptuj – sanacija stavbe, Dominikanski samostan 
III. faza, Vrtec Ptuj – centralna kuhinja in uprava, Rekonstrukcija 
Volkmerjeve ceste, Gasilski dom Pacinje, Garažni plato, Žitnica – 
arheološko razstavišče in Dom upokojencev Žabja vas. 
Pripravili: Nuška Gajšek, Simona Kašman 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredoval 
pobudo št. 699/17: Na spletno stran občine naj se dodajo video 
posnetki sej mestnega sveta.
Odgovor: Komisija za statut in poslovnik je predmetno pobudo 
obravnavala in sprejela odločitev, da se v osnutek Poslovnika Me-
stnega sveta Mestne občine Ptuj, katerega obravnava se predvideva 

na seji mestnega sveta v mesecu septembru, vnese določilo, da so 
slikovni posnetki sej dostopni tudi na spletni strani občine. 
Ta je pred celovito prenovo, trenutno smo v fazi pridobivanja po-
nudb. Z vzpostavitvijo nove spletne strani bodo zagotovljeni teh-
nični pogoji za objavo video posnetkov sej mestnega sveta na sple-
tni strani Mestne občine Ptuj. 
Preverili smo tudi na PeTV, kjer nimajo zadržkov glede objave vi-
deoposnetkov sej na spletni strani mestne občine. 
Pripravila: Urša Simonič in Denis Hrga

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredoval 
vprašanje št. 700/17: Park Turnišče zraven Zagrebške 84 – žitni-
ca. Kaj se skladišči v spodnjem skladišču, kdo je najemnik in ko-
liko se plačuje najemnina?
Odgovor: Najemnik prostorov je Euro vrt d.o.o., Podvinci 79, Ptuj. 
V prostorih se skladišči surova in predelana zelenjava. Najemnina 
znaša 421,84 EUR/mesečno. 
Pripravila: Asja Stropnik Paternost

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredoval 
vprašanje št. 701/17: Kdo je odobril poseg na zaščitenem obmo-
čju zgradbe in okolice v parku Turnišče? 
Odgovor: V parku Turnišče se od 29. 1. 2018 izvaja investicija v 
okviru projekta Hicaps, program Interreg Central Programme, ki 
ga vodi ZRS Bistra. MO Ptuj je partnerka v tem projektu. Dne 1. 7. 
2020 smo s strani ZRS Bistra prejeli sledeče pojasnilo na zastavljeno 
vprašanje: »Za izvedbo investicije (ureditev poti, urbana oprema, 
informativne table) smo pripravili projekt za izvedbo del, na pod-
lagi katerega smo pridobili kulturnovarstveno soglasje ZVKDS OE 
Maribor, št. 35107-0045/2019/4/MK. Za zasaditev dreves smo pri-
pravili elaborat zasaditve, na podlagi katerega smo pridobili kultur-
novarstveno soglasje ZVKDS OE Maribor, št. 35107-0312/2020/2/
MK.«
Pripravili: Milena Turk in mag. Mirjana Nenad, strokovna sode-
lavka ZRS Bistra Ptuj 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredo-
val pobudo št. 702/17: V parku Turnišče naj se redno kontrolira 
spoštovanje prepovedi vožnje in parkiranja vozil. Še posebej na 
površini nasproti Zagrebške 81 ter proti gradu.
Odgovor: Pobudo svetnika v zvezi z rednim nadzorom prepovedi 
vožnje in parkiranja vozil na območju parka Turnišče bomo upo-
števali. Pripravil: Robert Brkić

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredoval 
pobudo št. 703/17: Pri znaku začetek naselja Ptuj iz smeri Haj-
dine proti Vidmu (R3 710/0352) naj se postavi obvestilna tabla 
omejitev hitrosti 50 km/h.
Odgovor: Znak »ime naselja« označuje naselje, v katero pelje cesta, 
in mejo, kjer se začne naselje, od katere morajo vozniki ravnati v 
skladu s pravili vožnje v naselju. V skladu s prvim odstavkom 46. 
člena ZPrCP je največja dovoljena hitrost v naselju 50 km/h. 
Pripravil: Tadej Zorec
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Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredoval 
vprašanje št. 704/17: Kako daleč je postopek reprograma kredi-
tov MO Ptuj? Kakšne so njihove podrobnosti?
Odgovor: Mestna občina Ptuj je z banko 22. 6. 2020 sklenila po-
godbo o upravljanju z dolgom občinskega proračuna v vrednosti 
6.154.750 evrov in rokom vračila do 31. 5. 2035. S pridobljenimi 
sredstvi je predčasno odplačala tri obstoječa posojila, ki so bila 
obrestovana po višji obrestni meri, kot je določena v pogodbi o 
upravljanju z dolgom občinskega proračuna, in tako zmanjšala 
stroške občinskega dolga.
Pripravil: Benjamin Panikvar

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredo-
val vprašanje št. 705/17: Kako daleč je realizacija vzdrževalnih 
in investicijskih del znotraj trase Ptuj–Mestni vrh–Grajenščak 
in v Podvincih?
Odgovor: V skladu s sprejetim planom izvajanja investicijskih 
vzdrževalnih delih na občinskih cestah Mestne občine Ptuj se za 
odsek ceste LC 328151 Ptuj–Mestni vrh–Grajenščak, odsek od h. 
št. 61b do križišča LZ 328171 v ČS Grajena, izvaja faza izbiranja 
izvajalca gradbenih del. Začetek gradbenih del se planira v začetku 
meseca avgusta 2020. Investicija odseka ceste Podvinci–odcep Ku-
har–Jaušovec (čez gozd) je dokončana.
Pripravil: Aleš Gregorec

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredoval 
vprašanje št. 706/17: Kdaj se bo izvedla preplastitev Peršonove 
ulice?
Odgovor: V skladu s sprejetim planom izvajanja investicijskih 
vzdrževalnih delih na občinskih cestah Mestne občine Ptuj se za 
odsek ceste Peršonova ulica s preplastitvijo v ČS Ljudski vrt v dol-
žini 1300 m dokončuje projektna dokumentacija s pridobivanjem 
ustreznih soglasij. Po uspešni izbiri izvajalca gradbenih del se zače-
tek izvajanja del pričakuje v mesecu avgustu 2020.
Pripravil: Aleš Gregorec

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posredo-
val vprašanje št. 707/17: Kdaj bo prišlo do izgradnje pločnika v 
Gajzerjevi ulici?
Odgovor: V skladu s sprejetim planom izvajanja investicijskih 
vzdrževalnih delih na občinskih cestah Mestne občine Ptuj je za 
investicijo pločnika na Gajzerjevi ulici izbran izvajalec gradbenih 
del. Začetek gradbenih del v mesecu juliju 2020. 
Pripravil: Aleš Gregorec

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, 
je posredovala pobudo št. 708/17: S ponovnim odhodom otrok 
v OŠ Mladika in novim režimom s cono »poljubi in odpelji« se 
je izkazalo, da je nujno treba preplastiti cesto pred vhodom v OŠ 
Mladika, tako pred glavnim vhodom kot tudi pred postajališčem 
avtobusa, saj so luknje v cesti v času dežja poplavljene in otroci 
stopijo iz avta neposredno v vodo, drugi otroci, ki pa gredo peš 
v šolo, so premočeni, ker jih zmočijo mimoidoča vozila. Ker se 

začenjajo počitnice, predlaga, da se to uredi v času počitnic, saj 
ne bo moteče za delovanje šole. Celovita obnova ulic v tem pre-
delu mesta je predvidena šele čez nekaj let, vendar pa gre za zgolj 
pribl. 500 metrov zelo uničene ceste, zato ta del ne more čakati 
na obnovo še nekaj let. 
Odgovor: Celovita obnova predlaganega odseka ceste pred OŠ 
Mladika v dolžini 500 m ni v planu investicijskega vzdrževanja cest 
za leto 2020, ki je bil sprejet s sklepom mestnega sveta, zato investi-
cija ni izvedljiva. Na tem odseku se bodo izvedla redna vzdrževalna 
dela s popravilom najbolj poškodovanih delov vozišča v sklopu re-
dnega vzdrževanja cest pred začetkom novega šolskega leta.
Pripravil: Aleš Gregorec

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, 
je posredovala pobudo št. 709/17: Predlaga, da se postavi ogle-
dalo za boljšo preglednost v prometu na križišču ulice Na tratah 
in Vrtnarske poti, ki je del šolske poti, po kateri se vozijo šolarji s 
kolesi v šolo OŠ Mladika, ker je križišče zelo nepregledno.
Odgovor: Oddelek za gospodarske dejavnosti bo preučil ustreznost 
preglednega polja in potrebo po postavitvi ogledala v križišču ulice 
Na tratah in Vrtnarske poti.
Pripravil: Tadej Zorec

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, 
je posredovala pobudo št. 710/17: Na podravski avtocesti pred 
odcepom Hajdina v smeri MB je postavljena rjava tabla, ki ozna-
čuje zgodovinsko mesto Ptuj. Žal je tako zbledela, da se ne da 
razbrati več ničesar, zato predlagam, da se ta zamenja, hkrati pa 
naj se spremeni beseda »zgodovinsko mesto« v »najstarejše me-
sto v Sloveniji«, saj bo to zagotovo pritegnilo več turistov. 
Odgovor: Izvajalec za obnovo turistične obvestilne table na avto-
cesti, ki je bila postavljena v letu 2012, je že izbran, nova tabla je 
v izdelavi in bo postavljena do konca julija, z vsebino in napisom, 
kot je bil na obstoječi. Napis »zgodovinsko mesto« je bil usklajen na 
državnem nivoju, soglasja za napis »najstarejše mesto v Sloveniji« 
nismo dobili.
Pripravila: Klavdija Petek

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, 
je posredovala pobudo št. 711/17: Na vpadnicah v mesto naj se 
postavijo kažipoti, ki vodijo voznike do zanimivih turističnih 
destinacij na Ptuju, kot je npr. grad, saj za voznike trenutno ra-
zen za terme takih kažipotov ni nikjer (ponavlja lansko pobudo).
Odgovor: Osnutki elaboratov za postavitev turistične in druge ob-
vestilne signalizacije na državnih cestah, ki bodo vključevali tudi 
znake za obveščanje o smeri kulturnih, naravnih ali turističnih zna-
menitosti, se pripravljajo. Ko bodo narejeni, jih bo treba uskladiti 
še z Direkcijo RS za infrastrukturo. Takšne table, po potrditvi ela-
boratov, na svoje stroške postavlja občina.  
Pripravila: Klavdija Petek

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je posre-
doval vprašanje št. 712/17: Zakaj MO Ptuj letos ne bo organi-



16PTUJČAN • 25 LET • 1995-2020

MESTNI SVET

zirala Ptujske noči? Gre za tradicionalno prireditev, ki se lahko 
prilagodi tudi situaciji covid-19. Zakaj se vse delo povezovanja 
gostincev in odgovornost prelagata na posameznike, ki bodo 
sprejeli izziv, po drugi strani pa imamo zato Zavod za turizem? 
Podeliti finančna sredstva in prepustiti organizacijo prireditve 
tik pred zdajci se mu ne zdi smiselno, še posebej če plačujemo 
ljudi, ki bi to delo morali opraviti.
Odgovor: Zaradi trenutnih razmer zaradi covida-19, ko se pravila 
glede zbiranja ljudi na javnih prireditvah in dogodkih iz dneva v 
dan spreminjajo, je organizacija Ptujske noči v klasični izvedbi ne-
mogoča, saj jo vsako leto obišče med 8000 in 10.000 obiskovalcev, 
razporejenih po vseh ulicah in trgih mesta. Letos iz očitnih razlo-
gov tako organizirane prireditve ne bo, bi pa si želeli, da se Ptujska 
noč letos odvije na terasah lokalov in gostiln, seveda brez množič-
nih prireditev in večjih odrov, saj to ni dovoljeno. V zvezi s tem smo 
tudi že opravili sestanek z gostinci, na katerem smo pojasnili, zakaj 
organizirane prireditve letos ne more biti, in jim hkrati predstavili 
idejo manjših dogodkov, ki smo jo podprli z novim občinskim raz-
pisom v višini 19.500,00 EUR, s ciljem sofinanciranja dogodkov za 
oživljanje starega mestnega jedra v obdobju od julija do oktobra. 
Na sestanku je bil podan predlog, da se gostinci povežejo tudi s 
Kuhno na dvorišču, kjer bi na vsakem trgu gostovali predstavni-
ki lokalnih gostiln in restavracij in ponujali lokalno kulinariko. S 
to obliko bi lahko prilagodili organizacijo trenutnim razmeram, a 
hkrati tudi osvežili koncept Ptujske noči, ki bi sovpadal s podobo 
butične turistične destinacije.
Zavod za turizem in Mestna občina Ptuj kljub temu, da ne bosta 
organizirala klasične Ptujske noči, vseeno ostajata podpora za iz-
vedbo dogodkov gostincem in drugim ponudnikom v starem me-
stnem jedru.
Pripravila: Klavdija Petek

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval vprašanje št. 713/17: S Komunalnim podjetjem Ptuj je 
dogovorjeno, da bodo preverili pretočnost meteornega kanala v 
Spuhlji. Zanima ga, kdaj so predvidena omenjena dela, in hkrati 
apelira, da se, da bi se izognili ponovnim poplavam, omenjeno 
čim prej izvede.
Odgovor: V mesecu juniju 2020 je bil očiščen del meteorne kana-
lizacije, kjer so jaški dostopni s komunalnim vozilom (cisterno). 
Del pokrovov jaškov je zasutih, treba jih je poiskati, za kar se bo 
upravljavec povezal s predstavniki ČS in očistil preostanek kanala.
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 714/17: Stanovalci ulice K jezeru se obračajo 
na MO Ptuj s predlogom in prošnjo, da se vzpostavi umiritev 
in zmanjša sama pretočnost prometa v navedeni ulici. Predlaga-
jo, da se kot primarni ukrep v ulico K jezeru namesti prometni 
znak, ki bo dovoljeval promet le za stanovalce, ter nato vzposta-
vi nadzor nad upoštevanjem prometne signalizacije, saj je tudi 
trenutna omejitev hitrosti le mrtva črka na papirju. Sekundarno 
pa je treba trajno umiriti promet s talnimi ovirami, kot se je to 

uredilo v Belšakovi ulici, kjer ne beležijo več divjanja voznikov, 
prav tako se je zaradi tega zmanjšala gostota prometa. Dolgo-
ročno pozivajo k zaprtju same ulice za ves motorni promet, kot 
se je Občina Ptuj zavezala v samem dokumentu Cero Gajke, v 
katerem se občina zavezuje k zaprtju ulice K jezeru ob odprtju 
Puhovega mostu. Iz tega razloga se je tudi vzpostavila ustrezna 
cestna komunikacija, ki vodi iz krožišča pri Puhovem mostu 
proti samemu jezeru, ne pa da se za to uporablja ulica K jezeru.
Odgovor: Predlagano pobudo za vzpostavitev umiritve in zmanj-
šanja pretočnosti prometa na ulici K jezeru bo proučila Tehnična 
komisija za urejanje prometa in predlagala ustrezne rešitve prome-
tne ureditve za izboljšanje prometne varnosti na tem območju.
Pripravil: Aleš Gregorec

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 715/17: Glede na to, da vlada in strokovnja-
ki opozarjajo na prihod drugega vala covida-19, predlaga, da se 
čim prej pripravijo pogoji za delo na daljavo, s katerimi bi odbo-
re, seje, sestanke in drugo nemoteno opravljali tudi v morebitnih 
novih kriznih časih. Primer dobre prakse lahko projiciramo iz 
šolstva, kjer predavanja potekajo po različnih komunikacijskih 
kanalih.
Odgovor: Komisiji za statut in poslovnik je bil posredovan predlog 
za uskladitev Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj s spre-
membo Zakona o lokalni samoupravi (četrti odstavek 35. člena), ki 
v primeru naravne ali druge hujše nesreče, epidemije ali drugih iz-
rednih okoliščin omogoča izvedbo redne ali izredne seje na daljavo 
s pomočjo informacijsko-komunikacijske tehnologije. Komisija je 
predmetno določilo umestila v osnutek Poslovnika Mestnega sveta 
Mestne občine Ptuj, ki je predviden za obravnavo v mesecu sep-
tembru. 
V primeru izrednega stanja ali izrednih razmer je delo mestnega 
sveta dovoljeno z uporabo videokonferenčnih orodij. S tehničnega 
vidika je treba vzpostaviti videokonferenčno okolje, ki zagotavlja 
demokratično sprejemanje odločitev. To pomeni, da morajo biti 
omogočeni slikovno in zvokovno snemanje seje, preverjanje nav-
zočnosti, razprava skladno z določili poslovnika, preverjanje sklep-
čnosti in glasovanje. Preverjanje navzočnosti in sklepčnosti ter gla-
sovanje se izvajajo s poimenskim izjavljanjem. 
Za izvedbo je treba kupiti videokonferenčno orodje, ki ponuja vse 
navedene funkcionalnosti. Cene se gibljejo od 50 €/mesec navzgor. 
Brezplačne verzije zaradi omejenih funkcionalnosti za ta namen 
niso primerne. Treba je omeniti še ustrezno usposobljenost admi-
nistratorja sistema in voditelja seje.
Udeleženci seje morajo imeti na voljo računalnik ali mobilno na-
pravo z dostopom do interneta.
Pripravila: Urša Simonič in mag. Edi Kozel

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 716/17: Apelira, da se čim prej pristopi k iz-
gradnji pločnika v Spuhlji, kjer je stanje glede prometa in varno-
sti alarmantno. Nemudoma naj se pritisne na omenjene državne 
institucije, da se zadeva prednostno uredi.
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Odgovor: Mestna občina Ptuj vodi vse aktivnosti in daje pobude 
za urgentno ureditev območja in povečanje prometne varnosti, 
ureditev je odvisna od upravljavca ceste, to je Direkcija RS za in-
frastrukturo, ki pripravlja kratkoročne in dolgoročne investicijske 
plane vlaganj v državno cestno infrastrukturo.
Pripravil: Tadej Zorec

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 717/17: Pojasni naj se, koliko sredstev se še 
predvideva za projekt kandidature EPK v letošnjem letu.
Odgovor: V letu 2020 je za izvedbo projekta EPK 2025 v proračunu 
Mestne občine Ptuj planiranih 87.500,00 EUR. Doslej je bilo rea-
liziranih 39.382,25 EUR. Iz preostalih sredstev na postavki bomo 
plačali aktivnosti v drugem delu prijavnega postopka kandidature 
Ptuja za pridobitev naziva EPK 2025 in za pripravo druge prijavne 
knjige. 
Pripravila: Milena Turk 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 718/17: Pristopi naj se k čimprejšnji zasadi-
tvi dreves na Panorami, kjer imamo na novo urejene sprehajalne 
poti.
Odgovor: V projektni nalogi in v PZI dokumentaciji Ureditve 1. 
faze arheološkega parka Panorama ob potkah ni bila predvidena 
zasaditev dreves ali grmovnic, ker je bil namen ureditve, da se s 
potekom poti nakaže tloris pozidave in povezave med temi pozida-
vami – zgradbami v antični Poetovioni na tem območju, kjer je po 
predvidevanju arheologov bil rimski forum. Sondiranje območja je 
razkrilo območja arheoloških ostankov, zato dreves tam ni dovolje-
no saditi, saj bi koreninski sistem lahko uničil arheološke najdbe.
V načrtu sta asimetrična zasaditev dreves in grmovnic v širini 
okrog 25 metrov na severovzhodnem robu Panorame ob Maistrovi 
cesti in točkasta zasaditev posameznih dreves med že zasajenimi 
drevesi orehov na severovzhodnem pobočju Panorame. 
Pripravila: Milena Turk 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 719/17: Objasni naj se, kako daleč je z urba-
nističnim načrtom na območju Ptujskega gradu in na kak način 
in kdaj se namerava MO Ptuj aktivneje angažirati pri pristojnih 
državnih inštitucijah za njegovo ureditev.
Odgovor: Urbanistični načrt samo za Ptujski grad se ne pripravlja. 
V nastajanju je Konservatorski načrt za Ptujski grad, ki je kultur-
ni spomenik državnega pomena. Pokrajinski muzej Ptuj - Ormož 
nam je 6. 7. 2020 posredoval naslednja pojasnila glede načrta: »V 
začetku leta 2020 smo prejeli t. i. mapo 1 oziroma analitični del 
Konservatorskega načrta za grajski kompleks, mapo 3 in mapo 4. 
Naročnik je bilo Ministrstvo za kulturo RS kot lastnik komple-
ksa, pripravlja ga Restavratorski center ZVKDS v sodelovanju z 
ZVKDS, OE Maribor in PMPO. PMPO je predvidene smernice in 
muzejske vsebine v okviru celotnega grajskega kompleksa posredo-
val pristojnim službam že leta 2017. Mapa 1 je analitični del z opisi 
spomenika, družbenim pomenom spomenika, z oceno ranljivosti 

in ogroženostjo spomenika, podane so pa tudi usmeritve za ohra-
njanje in varovanje spomenika. Mapa 3 oziroma konservatorsko-
-restavratorski projekt obsega oceno stanja posameznih elementov 
kulturnega spomenika, v skladu z ugotovljenimi poškodbami na 
posameznih elementih so predvidene tehnologije in načini izvedbe 
posegov za ohranitev obravnavanih elementov. V skladu z mapo 
1 je v tej fazi predvidena konservatorsko-restavratorska obnova 
poškodovanega ometa in kamnitih elementov v delno rekonstru-
iranem romanskem palaciju – romanska okna in notranji ometi 
romanske stene v pritličju palacija, kamniti stebri v prostoru zbirke 
orožja v pritličju palacija ter kamnita okna v prvem nadstropju pa-
lacija. Preostali elementi bodo obravnavani v nadaljnjih fazah kot 
dopolnitev k mapi 3 tega Konservatorskega načrta. Mapa 4 so pri-
loge k načrtu. Letos RC ZVKDS nadaljuje z aktivnostmi, vezanimi 
na pripravo Konservatorskega načrta.« 
V januarju letos smo na Ministrstvo za kulturo RS, skladno s po-
zivom, naslovili seznam najbolj ogroženih objektov na območju 
Mestne občine Ptuj s statusom kulturnega spomenika državnega ali 
lokalnega pomena, ki bi se lahko obnavljali v okviru t. i. kulturnega 
evra. Na vrh seznama prioritetnih projektov obnove smo tedaj uvr-
stili nekdanjo grajsko žitnico v okviru kompleksa Ptujskega gradu, 
ki je v državni lasti, ima status kulturnega spomenika državnega 
pomena in je v upravljanju Pokrajinskega muzeja Ptuj - Ormož. 
Pripravila: Milena Turk in dr. Aleksander Lorenčič, direktor 
PMPO 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 720/17: Pojasni naj se, kdaj se bo pristopilo 
k izgradnji urejenega krožišča pri vstopu v mesto iz smeri Dra-
vskega mostu.
Odgovor: Glede fiksne ureditve krožišča pri minoritskem samo-
stanu smo na Mestno občino Ptuj prejeli vlogo za izdajo projektnih 
pogojev in idejno zasnovo projekta (IZP), s katerim se nikakor ne 
moremo strinjati, saj je predlagana rešitev nesprejemljiva, ker pred-
videva izvedbo t. i. turbo krožišča in posega v obstoječi mestni park, 
ki je pod kulturnovarstveno zaščito. Direkciji RS za infrastrukturo 
kot investitorju in podjetju Appia d.o.o. kot projektantu je bil dne 
29. 11. 2019 posredovan dopis s pozivom, da se izvede terenski 
ogled obstoječega montažnega krožišča in se poiščejo ustreznejše 
rešitve, s katerimi ne bodo posegali na območje mestnega parka. 
Ker od investitorja in projektanta nismo prejeli nobenega odgovora 
glede IZP projektne dokumentacije in terenskega ogleda, je bil 21. 
1. 2020 ter ponovno 23. 4. 2020 na Direkcijo RS za infrastrukturo 
posredovan dopis s prošnjo po odgovoru na problematiko idejne 
zasnove fiksnega krožišča pri minoritskem samostanu. Do danes 
nismo prejeli še nobenega odgovora.
Pripravil: Tadej Zorec

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 721/17: Prosi, da se pojasni, kdo je izvaja-
lec pri postavitvi nadzornih kamer na mestni tržnici in koliko 
proračunskega denarja je bilo na ta račun porabljenega. Gre za 
nepotreben ukrep v vseh pogledih.
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Odgovor: Nadzorne kamere na objektu tržnice in objektih Slom-
škove 9, Slomškove 16 in Miklošičeve 5 so bile montirane v okviru 
projekta Ureditev mestne tržnice. Cilj videonadzora je preprečeva-
nje vandalizma in uničevanja premoženja ter in zagotavljanje var-
nosti ljudi.
Dobavil jih je Vargas Al d.o.o., montiralo pa jih je podjetje Miks 
d.o.o., oba kot podizvajalca partnerjem po gradbeni pogodbi KPL 
d.o.o. in Makro 5 gradnje d.o.o..
Vrednost video nadzora za objekt tržnice in javne površine skupaj 
je znašala 5000 EUR brez DDV. 
Pripravila: Mojca Brunčič

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval pobudo št. 722/17: Pristojne službe poziva, da se čim 
prej lotijo sanacije pločnika v Spuhlji na ovinku, ki je pod nivo-
jem cestišča, ki je bil zaradi preteklih del močno poškodovan in 
zaraščen s plevelom.
Odgovor: Koncesionarju Javnim službam Ptuj d.o.o. je bilo naro-
čeno, da se območje očisti plevela ter da po vsaki košnji temeljito 
sčistijo samo površino za pešce. 
Pripravil: Tadej Zorec

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša, je po-
sredoval vprašanje št. 723/17: Pri plačilu odvoza smeti je v kal-
kulaciji zajet strošek zaprtja CERO Gajke po pogodbi. Zanima 
ga, koliko teh sredstev se je nabralo ter za kaj in kdaj so se ome-
njena sredstva porabila.
Odgovor: Sredstva za zapiranje odlagališča CERO Gajke se zbirajo 
v skladu z zahtevami zakonodaje kot finančno jamstvo, so pa strogo 
namenska sredstva za čas, ko se bo izvedlo zapiranje odlagališča in 
izvajali vsi potrebni ukrepi varstva okolja po zaprtju (monitorin-
gi) za obdobje najmanj 30 let. Finančno jamstvo je bilo določeno 
v okoljevarstvenem dovoljenju, in sicer v višini 186.761,00 EUR le-
tno, in se od leta 2017 zbira v proračunskem skladu. Do konca leta 
2019 je bilo zbranih 560.283,00 EUR. Konec leta 2020 je predvide-
no, da se bo zbralo skupno 747.044,00 EUR namenskih sredstev za 
zapiranje odlagališča in za 30-letni monitoring. 
Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 

Mag. Darja Harb, svetniška skupina dr. Štefana Čelana, je v ime-
nu občanov posredovala vprašanje št. 724/17: V zvezi z ureditvi-
jo ceste – pločnikov – v Rabelčji vasi. Glede na to, da na tej cesti 
poteka šolska pot, prosi za odgovor, kdaj se bo uredil pločnik, ki 
bo zagotavljal varno pot otrokom v šolo.
Odgovor: Na tem območju se predvideva v letu 2020 obnova ceste 
na Peršonovi ulici in v Rabelčji vasi do odcepa ceste Na jasi z ure-
ditvijo križišča in avtobusnega postajališča. Izvedli se bosta prepla-
stitev ceste in obnova obstoječih pločnikov. Za dodatne izgradnje 
pločnikov in ureditve cest bo treba zagotoviti finančna sredstva v 
prihodnjem obdobju.
Pripravil: Aleš Gregorec

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS, je posredovala vpraša-

nje 725/17 (v povezavi z odgovorom na vprašanje 497/12): Ali 
je podstavek kipa generala Maistra res treba narediti iz italijan-
skega kamna, saj ta material ni nikjer vgrajen v celem projektu? 
Zanima jo tudi ime vrste kamna in kdo je izvajalec podstavka, da 
potrebuje toliko časa za njegovo izvedbo.
Odgovor: Podstavek za kip je realiziran. 
Potek izvedbe: konec februarja smo prejeli idejno zasnovo pod-
stavka, ki jo je izdelala avtorica kipa Metka Zupanič. Na podlagi 
idejne zasnove smo poslali povpraševanje kamnosekom za dobavo 
in montažo podstavka za kip iz krtačenega granita pohorski tonalit 
(čim bolj enotna površina – brez žil). V ceni naj bo všteto: podsta-
vek, deb. 25 cm, dimenzij 140 × 85 cm, rezan pod kotom, klasično 
obdelan; luknje za sidranje kipa, impregnacija, napis, peskan, 266 
znakov (napis naj zajema 25 % celotne površine oziroma pokrije 
50 cm v višino, črke so romano) in montaža. Vsebina napisa: RU-
DOLF MAISTER (*1874 †1934) / slovenski general, poet, / osvo-
boditelj severne meje (1918–1919) / RUDOLF MAISTER (*1874 
†1934) / Slovenian general, poet, / liberator of the northern Slo-
venian border (1918 -1919) / Kiparka/Sculptur / Metka Zupanič / 
Društvo general Maister Ptuj / v sodelovanju z Mestno občino Ptuj 
/ november 2012. Vsebina napisa je ostala enaka, popravljena je le 
letnica.
Zaradi epidemije se je ponudnikom podaljšal čas priprave ponud-
be, saj ni bilo možno dobiti ponudb za material. Prve ponudbe smo 
tako dobili šele 6. 5. 2020. Ker je napisa za navedeno površino kar 
veliko, bi zaradi površinske obdelave kamna bile peskane črke zelo 
slabo vidne, zato smo se skupaj z avtorico odločili za napis iz kovin-
skih črk – ligura mesinga/brona – patinirano. Dne 11. 5. 2020 smo 
pridobili nove ponudbe za izvedbo napisa s kovinskimi črkami.
Ker nabava podstavka v okviru projekta Ureditev mestne tržnice ni 
bila predvidena, je bilo treba najti sredstva na drugih postavkah. Iz-
vedba podstavka je bila najugodnejšemu ponudniku Kamnoseštvo 
Mohorič Samo s.p. naročena v začetku junija. Izvajalec je podstavek 
in črke takoj naročil in podstavek dobil v ponedeljek, nato sta sku-
paj z avtorico na terenu preverila višinske kote in določila mikrolo-
kacijo podstavka ter kipa na podstavku. Nato se je čakalo le še črke. 
Ob prispetju črk je bil kip dne 6. 7. 2020 odstranjen, izvajalec je v 
delavnici na podstavek namestil kip in črke.
Na podlagi obrazložitve ugotavljamo, da je čas od naročila do po-
stavitve bil en mesec in večinoma odvisen od dobavnih rokov ma-
teriala.
Pripravila: Mojca Brunčič

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS, je posredovala pobudo 
št. 726/17: Obvezno naj se s 1. 7. 2020 evidenca odvoza komu-
nalnih odpadkov vrši ločeno za fizične osebe (gospodinjstva) in 
ločeno za pravne osebe (gospodarske družbe, manjša podjetja 
in samostojne podjetnike). Le tako bo evidenca količine odpe-
ljanih komunalnih odpadkov primerljiva z drugimi občinami 
(sedaj po izjavi direktorja 100 % višja) in dvig cene odvoza ko-
munalnih odpadkov za gospodinjstva opravičljiv, seveda z do-
kumentiranimi izračuni in kalkulacijo. Občani pač ne morejo 
nositi vseh bremen na svojih plečih.



19  ŠTEVILKA 9, SEPTEMBER 2020

MESTNI SVET

Odgovor: Odvoz v Mestni občini Ptuj se vrši po vnaprej določenih 
poteh, vendar se pri tem ne ločuje strank po njihovem statusu (fi-
zična oseba, pravna oseba …). Takšno ločevanje glede na trenutno 
veljavno zakonodajo, ko diferenciacija cen med različnimi upo-
rabniki ni dovoljena, nima smisla. Skladno z 12. členom Uredbe 
o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih go-
spodarskih javnih služb varstva okolja cena posamezne storitve jav-
nih služb med uporabniki ali skupinami uporabnikov ne sme biti 
različna, kadar imajo uporabniki storitve posamezne gospodarske 
javne službe v posamezni občini istega izvajalca.
Če bi želeli priti do ločenih podatkov o količinah, ki jih zberejo 
fizične osebe, in tistih, ki jih zberejo pravne osebe, bi morali enako 
pot s smetarskim vozilom prevoziti dvakrat. Navedeno bi povišalo 
stroške zbiranja odpadkov, dodane vrednosti, razen da bi imeli lo-
čene evidence, pa ne bi bilo. Obračun in delitev stroškov med upo-
rabniki bi ne glede na ločene evidence ostala enaka. 
Pripravil: mag. Alen Hodnik, direktor podjetja Javne službe Ptuj 
d. o. o.

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS, je posredovala pobudo 
št. 727/17: Ranca je krasen turistični objekt, zato naj se organizi-
ra tako, da se bo Brodarsko društvo Ranca ukvarjalo s tekmoval-
nim delom organizacije, tržni del pa naj opravlja koncesionar, to 
je Javno podjetje Komunalno podjetje Ptuj d.d. Menim, da sta 
pobiranje vstopnine in čiščenje brežin daleč premalo. Da bi Ran-
ca zaživela, manjka ponudba najema motornega čolna, skuterja, 
jadrnice, možnost smučanja na vodi itd., kar ima skoraj vsaka 
primorska vasica, predvsem pa manjka gostinski objekt s hrano.
Javni zavod za turizem Ptuj bi se moral angažirati, delovati sku-
paj s koncesionarjem, tržiti svoje turistične kapacitete in priva-
bljati turiste. Tako bi na Ptuju povečali število nočitev, manjka 
pa tudi povezovanje turistične ponudbe z drugimi občinami UE 
Ptuj.
Odgovor: Številne prireditve, tekmovanja in druge dogodke ob in 
na Ptujskem jezeru organizira Brodarsko društvo Ranca Ptuj, pa 
tudi druga društva, gostinski ponudniki in posamezniki, za kar pa 
morajo pridobiti dovoljenje Upravne enote Ptuj in vsa druga po-
trebna soglasja. Sama izvedba in potek dogodkov sta sicer v nji-
hovi organizaciji, jim pa bomo predlagali, da jih izvajajo tako, da 
bodo zanimivejši in privlačnejši za obiskovalce in turiste. Pomoč 
pri organizaciji in promociji dogodkov jim je ponudil tudi Zavod 
za turizem Ptuj.
Organizacija prireditev je ločena od izvajanja izbirne gospodarske 
javne službe upravljanja s pristanišči in vstopno-izstopnimi mesti, 
ki ga za Mestno občino Ptuj in Občino Markovci izvaja koncesi-
onar, Komunalno podjetje Ptuj d.d., ki ima naloge predpisane in 
opredeljene z odlokom in koncesijsko pogodbo. Glavne naloge v 
okviru izvajanja javne službe sicer niso oddajanje plovil v najem, 
vendar se kljub temu trudijo, da je na Ptujskem jezeru omogočena 
tudi dodatna ponudba. Tako so se v letošnjem letu intenzivno po-
vezali z Zavodom za turizem Ptuj pri načrtovanju voženj z ladjico 
Čigra, na ladjici se prav tako izvaja turistično vodenje. Zavod za tu-
rizem Ptuj se povezuje tudi z drugimi destinacijami, skupne pakete 

so pripravili s Halozami, Jeruzalemom in Mariborom. 
Za možnost vzpostavitve in izvajanja pestrejše gostinske ponudbe 
v pristanišču Ranca pa je treba sprejeti spremembe in dopolnitve 
Medobčinskega lokacijskega načrta za Ptujsko jezero.
Pripravila: Klavdija Petek

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS, je posredovala vpraša-
nje št. 728/17: Iz katerega finančnega vira se pokrivajo vodne 
izgube in ali ostaja ta pitna voda neobračunana in odteka nazaj 
v podtalnico?
Odgovor: Podajamo odgovor Komunalnega podjetja Ptuj: »Pitna 
voda, ki se pojavi kot vodne izgube in nato ponikne v podtalnico, 
se ne obračuna uporabnikom. Je pa za to vodo treba Ministrstvu za 
okolje in prostor – Direkciji Republike Slovenije za vode poravna-
ti stroške vodnega povračila, ki znašajo 0,07 EUR za m³ načrpane 
vode. Prav tako nastajajo zaradi črpanja vode, ki se ne porabi pri 
odjemalcih, tudi določeni stroški energije, potrebni za črpanje in 
pripravo te vode.« 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko in Komunalno podjetje Ptuj, 
d.d. 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS, je posredovala 
pobudo št. 729/17: Nemudoma naj se ukrepa in postavi vsaj 
ogledalo z Anželove ulice na povezovalno cesto Čarmanova uli-
ca–Cesta 8. avgusta, ki bo kazalo promet v obe smeri ob ograji 
nasproti, da zaradi nepreglednosti ne bi prihajalo do prometnih 
nesreč. 
Odgovor: Predlagano pobudo smo pregledali na terenu in pozva-
li pristojno inšpekcijsko službo, da izvede ukrepe za zagotovitev 
preglednega polja v križišču, ter izvajalcu koncesionarju občinskih 
cest naročili postavitev prometnega ogledala za zagotavljanje večje 
prometne varnosti.
Pripravil: Aleš Gregorec

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 730/17: Mestna občina Ptuj naj v sodelovanju z najemniki 
in redarsko službo zagotovi, da se prepove vožnja po platoju tr-
žnice, saj vozila pri vožnji po betonskem platoju tržnice puščajo 
sledi pnevmatik, ki jih je težko odstraniti, prav tako pa te sledi 
kazijo videz tržnice. Glede na to, da je del tržnice tlakovan in bi 
lahko najemniki svoje izdelke in blago pripeljali na tržnico po 
tlakovanem delu in ne po betonskem delu, predlaga, da Mestna 
občina Ptuj sklene dogovor v sodelovanju z najemniki, da bla-
go pripeljejo in dostavijo do stojnic le po tlakovanem delu in ga 
nato peš dostavijo do svojih stojnic. 
Odgovor: Konec julija se bodo dvignili potopni valji na vstopu v 
območje za pešce, ki bo tako fizično zaprto. Vstop bo omogočen 
samo upravičencem, kot jih določa odlok, ki ureja cestni promet na 
območju Mestne občine Ptuj. Občinski redarji nadzirajo vožnjo po 
površinah, ki niso namenjene prometu motornih vozil. S posebnim 
predpisom bo treba določiti tržni red, ki bo natančneje urejal dovoz 
in odvoz blaga branjevk, dostavo za trgovino in gostinski lokal, ki 
obratujeta v sklopu tržnice. Bo pa Mestna občina Ptuj upravljavca 
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tržnice in najemnike lokalov pozvala, da pri izvajanju dejavnosti 
upoštevajo prejeto pobudo.
Pripravila: Robert Brkić in Mojca Brunčič

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 731/17: Preveri naj se, ali je posaditev dreves pavlovnije na 
območju Mestne občine Ptuj prepovedana, saj so se v nekaterih 
primerih v zasaditev teh dreves že vključile inšpekcijske službe, 
ki naj bi prepovedale njihovo zasaditev. Strokovne službe Me-
stne občine Ptuj naj preverijo, zakaj nasprotujejo saditvi teh dre-
ves, ki so uporabna tako za lastne potrebe kot tudi za predeloval-
no industrijo. Predlaga, da se pridobi uradno mnenje, kako je s 
saditvijo teh dreves, da ne bo prihajalo do nepotrebnih zapletov 
in slabe volje med občani.
Odgovor: Mestna občina Ptuj nima in ne vodi evidence o zasaditvi 
drevesne vrste pavlovnija na območju Mestne občine Ptuj. Pavlov-
nija naj bi se uporabljala kot okrasno drevo v parkih ob cestah in 
na vrtovih. Novejše hibridne sorte, ki so večinoma sterilne, se gojijo 
kot hitrorastoče drevo za pridelavo lesa. 
Mesta občina Ptuj bo na pristojni inšpektorat (Ministrstvo za kme-
tijstvo, gozdarstvo in prehrano, Inšpektorat Republike Slovenije za 
kmetijstvo, gozdarstvo, lovstvo in ribištvo, Območna enota Ma-
ribor, Izpostava Ptuj) posredovala dopis za pridobitev uradnega 
mnenja glede možnosti zasaditve teh dreves.
Pripravila: Alenka Bezjak

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 732/17: Poda naj se jasna informacija, kako daleč je ob-
nova Ormoške ceste, ker ni novih informacij o poteku obnove 
ceste. Pristojne službe naj podajo jasne in nedvoumne odgovore, 
v kateri fazi je obnova Ormoške ceste.
Odgovor: Zaradi spremembe karakterističnega profila ceste, da se 
zmanjšajo posegi na privatna zemljišča ob Ormoški cesti, se je Di-
rekcija RS za infrastrukturo (v nadaljevanju: DRSI), kljub zahtevi 
Mestne občine Ptuj, da se izvede sprememba obstoječe projektne 
dokumentacije, odločila za izdelavo nove projektne dokumentacije. 
S strani DRSI je bila izdelana nova projektna naloga, ki smo jo na 
Mestni občini Ptuj pregledali in potrdili. DRSI je 12. 5. 2020 obja-
vila javni razpis za Izdelavo IZP in PZI ureditve glavne ceste G1-
2/0249 Ptuj–Spuhlja, od km 0+000 do km 1+860. Rok za prijavo 
izvajalcev je bil 1. 6. 2020, prijavila sta se dva ponudnika. Postopek 
javnega naročila s strani DRSI še ni zaključen.
Pripravil: Tadej Zorec

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 733/17: Podajo naj se odgovori na zastavljene pobude, ki 
se nanašajo na podaljšanje avtobusnih linij. V preteklem letu je 
bilo podanih kar nekaj pobud za podaljšanje linije, vendar kon-
kretnega razloga, zakaj do realizacije ne pride, ni bilo. Zaslediti 
je, da so bile linije v nekaterih območjih MO Ptuj (ČS Jezero in 
Breg-Turnišče) vzpostavljene, v preostalih pač ne? 
Odgovor: Na območju Mestne občine Ptuj se s 1. julijem 2019 po-
daljšuje brezplačna linija mestnega avtobusnega prevoza. Obstoječa 

linija se je razširila in poteka mimo trgovskih središč do novega 
pokopališča Rogoznica, kot so bile podane pobude s strani uporab-
nikov. Na podlagi nekajmesečnega izvajanja se bo izvedla evalvacija 
obstoječe ureditve in izvedli ukrepi za optimizacijo po potrebi. MO 
Ptuj si intenzivno prizadeva za ureditev javnega mestnega prometa 
za vse ČS. V ta namen smo opravili serijo sestankov ter pregledali 
obstoječe trase in avtobusna postajališča. Iščemo najoptimalnejšo 
rešitev, kako združiti obstoječe prevoze v enovit sistem. Naša sku-
pna želja je, da javni prevoz čim prej zaživi.
Pripravil: Aleš Gregorec

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 734/17: Podajo naj se odgovori na zastavljene pobude, ki 
se nanašajo na šolske okoliše. Šolsko leto se zaključuje, o ustano-
vitvi komisije za šolske okoliše in o njenem delu pa za zdaj ni za-
slediti nobenih podatkov. Zanima ga, kako daleč je ustanovitev 
komisije in kdo bodo sodelujoči. Predlaga, da se v to komisijo 
vključijo tudi predstavniki četrtnih skupnosti, ki med drugim 
najbolje poznajo svoje okoliše in bodo s svojimi izkušnjami vse-
kakor pripomogli k racionalni rešitvi.
Odgovor: O spremembi šolskih okolišev smo se v občinski upravi 
začeli pogovarjati v začetku letošnjega leta. Bil je pripravljen tudi 
polletni terminski plan sprejemanja potrebnih aktov, s katerimi bi 
spremembe lahko udejanjili, nato je bila v RS razglašena epidemi-
ja, v času katere je zadeva zastala. Do tega trenutka smo pridobili 
potrebne demografske podatke, pridobivamo grafične podlage z 
zemljevidi, nekaj pa je bilo tudi neformalnih pogovorov z ravnatelji 
osnovnih šol. Treba je pripraviti nov terminski plan sprejemanja 
posameznih aktov s spremembami, vse skupaj pa je neposredno 
povezano z organizacijo šolskih prevozov. Namreč kreiranje šol-
skih okolišev je neposredno povezano s šolskimi prevozi z več vidi-
kov, predvsem pa z vidika racionalizacije stroškov, kar dela zadevo 
kompleksnejšo, kot se zdi na prvi pogled. Arrivi Štajerska d.d. kot 
izvajalcu večine šolskih prevozov v Mestni občini Ptuj je naročena 
študija združitve šolskih prevozov z mestnimi prevozi, s čimer bi 
Mestna občina Ptuj omogočila prevoze občanov v celotni občini za 
vse kategorije potnikov. Iz demografskih podatkov namreč lahko 
razberemo, da se demografska slika v MO Ptuj v vseh preteklih le-
tih ne spreminja bistveno oz. ni zaznati večjih odstopanj. Pri spre-
membi gre bolj za primernejšo obliko razporeditve šolskih okoli-
šev, kjer ne bi prihajalo do nepotrebnega podvajanja prevozov iz 
istih krajev v različne šole, in razbremenitev posameznih šol zaradi 
povečane gradnje in preselitve občanov v določene šolske okoliše, 
ki v prihodnje tega ne bi več prenesli.
Pripravil: Damijan Plajnšek

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 735/17: Prouči naj se ponikanje vod za področje Srnčev 
breg, Maistrova ulica, Klepova ulica in Ulica Vide Alič, ki je za-
radi plazovitega območja in količine gradenj postalo območje 
visokega tveganja. Na njegovo pobudo št. 672/16, da se nadgradi 
meteorna kanalizacija, je bil podan odgovor, ki je zelo nestroko-
ven in skrajno pomanjkljivo pripravljen. Meteorna kanalizacija 
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s Srnčevega brega in še katerega nima nobene povezave z držav-
no cesto, tako da sklicevanje na o povečanju meteornih kanalov 
in ureditvi odvodnjavanja državne ceste nista isti zadevi. Mestna 
občina Ptuj naj zagotovi večje meteorne kanale, ki naj jih nato 
spelje pod državno cesto v ustrezne odvodne kanale. 
Odgovor: Na področju Srnčevega brega se je javna kanalizacija 

izvajala v več fazah na podlagi projektne dokumentacije in prido-
bljenega gradbenega dovoljenja, ki je vključevala celotno obmo-
čje Srnčevega brega, vključno s hidravličnimi izračuni (projekt št. 
39/2000, september 2000, izdelan s strani GRADBIRO d.o.o.). V 
letu 2017 se je izvedla zadnja faza izgradnje fekalne in meteorne 
kanalizacije Srnčev breg (v prilogi dokazila).
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Območje, kjer so se v zadnjih letih zgradile stanovanjske hiše, je 
bilo že v času projektiranja kanalizacije Srnčev breg predvideno za 
zazidavo in zaradi tega že upoštevano pri dimenzioniranju kanali-
zacije.
Vsi meteorni kanalizacijski sistemi se dimenzionirajo na podlagi 
predvidenih intenzitet padavin, ki temeljijo na podatkih količin 
padavin preteklih let na posameznem področju. Upošteva se tudi 
povratna doba največjih nalivov, v nobenem primeru pa ni možno 
zgraditi kanalov takšnih dimenzij, ki bi zagotavljali 100-% varnost. 
Pri projektantu kanalizacijskega omrežja Srnčev breg smo preverili 
dimenzioniranje kanalov in projektant zagotavlja, da je ustrezno 
dimenzionirano.
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko, Jernej Šömen, KP Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 736/17: Za področje Srnčev breg, Maistrova ulica, Klepo-
va ulica in Ulica Vide Alič naj se ponovno spremeni Odlok o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem podrobnem 
prostorskem načrtu za del območja Krčevina pri Ptuju–Klepova 
ulica–Ulica Vide Alič–Maistrova ulica, saj predlagatelj v pred-
hodnih spremembah in dopolnitvah ni predvidel povečanega 
odvodnjavanja meteornih vod, ki povzročajo škodo občanom. 
Prav tako naj se preveri ustreznost sedanje gradnje meteorne 
kanalizacije na tem območju. 
Odgovor: Navedeno območje (Srnčev breg, Maistrova ulica, Kle-
pova ulica in Ulica Vide Alič) je precej širše in večje od tistega, za 
katerega je izdelan OPPN – ta je izdelan za območje ob Klepovi 
ulici in zajema območje v velikosti 0,96 ha, na njem pa je umešče-
nih devet enostanovanjskih objektov. Za obravnavano območje je 
v veljavi obstoječi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
OPPN za del območja urejanja P11-S2/1 Krčevina pri Ptuju–Kle-
pova ulica.
Prvotno (v 2010) je bil izdelan osnovni OPPN, ki je umestil enako 
število objektov in tudi načrtoval vso potrebno komunalno in ce-
stno infrastrukturo. Spremembe in dopolnitve obstoječega OPPN 
v letu 2017 se tako nanašajo le na spremembo oblikovanja objek-
tov, ki jih je sedaj možno oblikovati tudi kot sodobne objekte (S3). 
Treba je poudariti, da se s to spremembo ni povečalo število objek-
tov, ampak je to ostalo enako kot po osnovnem aktu, in ne gre za 
povečanje pozidave. V osnovnem aktu je načrtovana komunalna 
oprema, ki je potrebna za to število objektov, usklajena pa je bila s 
pristojnimi nosilci urejanja prostora (DRSV, Komunalno podjetje 
Ptuj in drugi). Območje izven območja navedenega OPPN se ureja 
v skladu z določili OPN. Za to območje v skladu z določili OPN 
izdelava OPPN ni predvidena, saj gre za območje, ki je večinoma 
že poseljeno, ureja pa se na podlagi prostorskih izvedbenih pogo-
jev (PIP), ki so sestavni del OPN. V območju je možno načrtovati 
meteorno kanalizacijo tako, da se izdela projektna dokumentacija 
in pridobi gradbeno dovoljenje.
Pripravila: Snežana Sešel in Peter Cafuta 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 737/17: Ponovna pobuda in pripomba na podani odgovor 

na njegovo pobudo št. 673/16, ki je pripravljen skrajno malo-
marno in zavajajoče, saj je v odgovoru zaslediti, da naj voda teče 
k občanom, ker če bi zgradili kanale, je to finančno nevzdržno! 
Sprašuje se, ali ob zaračunavanju komunalnega prispevka ni bilo 
težav nekomu zaračunati tako visokega prispevka. 
Kakšen je znesek izgradnje ustrezne meteorne kanalizacije na 
Srnčevem bregu? 
Koliko hiš ima ustrezno ponikalnico? 
Kdo je nadziral izgradnjo ponikalnic na stanovanjskih hišah? 
Kam gre ta voda s streh, cest, dovozov, dvorišč, travnikov? 
Odgovor: Pobuda za izdelavo dokumentacije tehnične rešitve in 
pridobitve gradbenega dovoljenja nadgradnje odvodnjavanja pada-
vinskih vod s Srnčevega brega in kasnejšo izvedbo obdelane rešitve 
je podana. O realizaciji pobude bo odločal mestni svet pri spreje-
manju programov v okviru proračuna občine.
»Sprašuje se, ali ob zaračunavanju komunalnega prispevka ni 
bilo težav nekomu zaračunati tako visokega prispevka. 
Kakšen je znesek izgradnje ustrezne meteorne kanalizacije na 
Srnčevem bregu?« Znesek izgradnje »ustrezne« meteorne kanali-
zacije se brez izdelane projektne dokumentacije in znane tehnične 
rešitve lahko poda le okvirno na tekoči meter izvedbe betonskega 
cevovoda določenega premera. Ne morejo pa se oceniti strošek mo-
rebiti potrebnega odkupa zemljišča in strošek, ki bo nastal zaradi 
nujnosti upoštevanja ukrepov za zmanjšanje odtoka padavinskih 
vod z urbanih površin (izgradnje zadrževalnika padavinskih vod 
pred izpustom v vodotok), ter strošek izvedbe potrebne dokumen-
tacije za pridobitev gradbenega dovoljenja. 
Podajamo pridobljen informativni izračun meteornega kanala za 
cev Ø 1000 (430 EUR/m) in Ø 1200 (520 EUR/m), upoštevano je, 
da je kanal pod asfaltnimi površinami.
»Koliko hiš ima ustrezno ponikalnico?« Dimenzioniranje poni-
kovalnic in ugotavljanje možnosti ponikanja je sestavni del pripra-
ve tehnične dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja za 
vsak objekt. Mestna občina Ptuj in upravljavec javnega kanalizacij-
skega omrežja nimata pristojnosti nadzirati izgradnje in preverjati 
ustreznosti izvedenih ponikovalnic stanovanjskih objektov.
»Kdo je nadziral izgradnjo ponikalnic na stanovanjskih hišah?« 
Odgovor podan pri prejšnjem vprašanju.
»Kam gre ta voda s streh, cest, dovozov, dvorišč, travnikov?« V 
Uredbi o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode med na-
loge javne službe sodijo med drugim tudi:
–  odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode, ki se odvaja v 

javno kanalizacijo z javnih površin;
–  odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode, ki se odvaja v 

javno kanalizacijo s streh, če za to padavinsko vodo ni možno 
zagotoviti ravnanja v skladu s predpisom, ki ureja emisijo snovi in 
toplote pri odvajanju odpadnih voda v vode in javno kanalizacijo 
(17. člen Uredbe o emisiji snovi in toplote pri odvajanju odpa-
dnih voda v vode in javno kanalizacijo);

–  odvajanje in čiščenje padavinske odpadne vode, ki se odvaja v 
javno kanalizacijo z zasebnih urejenih površin, ki niso večje od 
100 m² in pripadajo objektu, s katerega se odvaja odpadna voda s 
streh, če tako določa občinski predpis, ki ureja javno službo (ve-
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ljaven predpis Mestne občine Ptuj tega ne predvideva).
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko, Jernej Šömen, KP Ptuj d.d.

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 738/17: Za postavitev hitrostne ovire v naselju Orešje – lo-
kalna cesta LC 328091.
Odgovor: Predlagano pobudo za postavitev hitrostne ovire v na-
selju Orešje bo proučila Tehnična komisija za urejanje prometa in 
predlagala ustrezne rešitve prometne ureditve za izboljšanje pro-
metne varnosti na tem območju.
Pripravil: Aleš Gregorec

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 739/17: Pojasnijo naj se očitki o oškodovanju drugih občin 
SOU Spodnjega Podravja, kjer je bilo v sredstvih javnega obve-
ščanja zaslediti, da je Mestna občina Ptuj oškodovala druge ob-
čine pri gradnji šole Ljudevita Pivka in CERO Gajke. 
Odgovor vezan na OŠ dr. Ljudevita Pivka: V Občinski upravi Me-
stne občine Ptuj nismo seznanjeni z očitki, da bi v projektu izgra-
dnje Osnovne šole dr. Ljudevita Pivka s telovadnico prišlo do oško-
dovanja katere izmed občin soustanoviteljic zavoda oz. sofinancerk 
gradnje šole. Gradnja šole je bila zaključena in predana v uporabo 
septembra 2016. Z vsemi občinami soinvestitorkami so bili v letih 
2019 in 2020 sklenjeni aneksi k pogodbam o sofinanciranju inve-
sticije v novogradnjo, s katero smo občinam povrnili razliko med 
pogodbeno vrednostjo ter končno realizirano vrednostjo investicije 
brez zamudnih obresti, s čimer so se vse občine Spodnjega Podravja 
strinjale. S tem je bila investicija uradno zaključena, občine soinve-
stitorke pa po sklenitvi aneksa do Mestne občine Ptuj nimajo nobe-
nega pravnega zahtevka več. 
Pripravil: Damijan Plajnšek 

Odgovor vezan na CERO Gajke: Aktivnosti v zvezi z izgradnjo 
CERO Gajke so od vsega začetka potekale skladno z dogovorom 
med občinami, vključenimi v skupni koncept ravnanja z odpadki, 
se je pa situacija na področju ravnanja z odpadki od sklenitve do-
govora in začetka gradnje CERO Gajke do danes precej spremenila. 
Spremembe razmer in zakonodaje bi težko opredelili kot oškodo-
vanje, čeprav so bila pričakovanja občin (tudi Mestne občine Ptuj) 
precej drugačna od trenutne realnosti. 
Stanje zbranih sredstev se je transparentno vodilo v proračunskem 
skladu, višina sredstev je bila sorazmerna s količino odpadkov, ki 
so jih občine oddale na CERO Gajke, občinam pa se je o zbiranju 
in porabi redno poročalo. Sredstva proračunskega sklada so se po-
rabila za gradnjo CERO Gajke, nekaj sredstev pa se je v letu 2014 
porabilo tudi za izgradnjo devetih zbirnih centrov v okoliških ob-
činah, in to prioritetno v tistih občinah, ki so bile zakonsko zaveza-
ne za izgradnjo zbirnih centrov in so prejele odločbo Inšpektorata 
RS za okolje. S tem se je vzpostavila osnovna pokritost z zbirnimi 
centri z možnostjo, da posamezne centre uporabljajo tudi občani 
sosednjih občin. 
Z zaključkom odlaganja odpadkov na odlagališču CERO Gajke v 
letu 2015 so se tudi dohodki proračunskega sklada močno zmanj-

šali, investicije so se ustavile, stroški proračunskega sklada pa se po-
krivajo iz proračuna Mestne občine Ptuj, zato iz tega naslova izgra-
dnja dodatnih zbirnih centrov v okoliških občinah ni več mogoča.    
Pripravila: mag. Zdenka Bezjak

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 740/17: Predstavi naj se vizija/strategija razvoja Mestne 
občine Ptuj v naslednjih dveh letih tega mandata, ki je še pred 
nami. Občani trenutno nimajo vpogleda in pregleda nad dejan-
skim stanjem projektov, ki so v teku, v pripravi ali že izvedeni. S 
tem bomo prikazali in pokazali dejansko stanje in transparen-
tno delovanje. Pripravita naj se jasna strategija razvoja občine v 
prihodnjih dveh letih in pregled izvedenih projektov in projek-
tov, ki so še v teku.
Odgovor: Mestna občina Ptuj je Vizijo in strategijo za obdobje 
2015–2025 po nekajmesečni pripravi z vključevanjem ključnih 
deležnikov sprejela oktobra 2015. Sprejetje takšnega dokumenta 
je bilo tudi predpogoj za črpanje sredstev Celostnih teritorialnih 
naložb (CTN) v finančni perspektivi 2014–2020. Tak dokument bo 
tudi osnova za nadaljnje črpanje sredstev CTN v perspektivi 2021–
2027. Ker menimo, da je dokument vsebinsko še vedno usklajen z 
najpomembnejšimi potrebami naše občine, smo se (tudi skladno 
s priporočil ZMOS) odločili za revizijo in dopolnitev obstoječega 
dokumenta na obstoječe stanje. Čeprav naj nabori projektov ne bi 
bili sestavni del strateških dokumentov, bomo za večjo transpa-
rentnost planiranja proračunskih sredstev za obdobje do 2030 kot 
prilogo pripravili tudi seznam prednostnih projektov za obdobje 
2021–2030. Predvidevamo, da bo dokument pripravljen za sejo MS 
MOP v mesecu novembru.
Pripravili: Nuška Gajšek, Simona Kašman 

Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 741/17: Objavi naj se časovnica izvajanja infrastrukturnih 
del v Mestni občini Ptuj, predvsem gre za projekte, kot so Čufar-
jeva, Gajzerjeva, Mestni Vrh ipd. 
Odgovor: Predlagana pobuda se bo upoštevala ob izvedbi projek-
tov Investicijskih vzdrževalnih del v cestno infrastrukturo z objavo 
terminskih planov izvajanja del projektov.
Pripravil: Aleš Gregorec
Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobu-
do št. 742/17: Ponovno daje pobudo, da se pripravijo in objavijo 
idejni projekti, ki niso bili realizirani, in se objavijo na spletni 
strani Mestne občine Ptuj. Starejše idejne zasnove pa se lahko z 
razpoložljivo tehniko skenirajo in prav tako objavijo na spletni 
strani Mestne občine Ptuj.
Odgovor: Ker smo v fazi celovite prenove spletne strani Mestne 
občine Ptuj, bodo z vzpostavitvijo zagotovljeni tehnični pogoji za 
objavo idejnih zasnov in projektov na novi spletni strani. Ena iz-
med možnih rešitev je, da se na spletni strani objavi seznam vseh 
nerealiziranih idejnih projektov, vsem zainteresiranim pa se omo-
goči fizičen vpogled v zadevo v prostorih mestne občine. 
Pripravil: Denis Hrga
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Milan Klemenc, svetniška skupina DeSUS, je posredoval pobudo 
št. 743/17: Za postavitev luči javne razsvetljave v Grajenščaku na 
lokalni cesti LC328082, s čimer bi vsaj delno osvetlili to prome-
tno in nevarno cesto, ki je istočasno tudi šolska pot. Postavijo naj 
se luči javne razsvetljave na določenih nevarnih točkah, s čimer 
bi izboljšali preglednost omenjene ceste in se izognili potencial-
nim nevarnostim. Nemudoma naj se pristopi k postavitvi ulič-
nih svetilk, ki bodo bistveno pripomogle k večji varnosti vseh 
kategorij občanov, saj gre za šolsko pot, ki je že pri dnevni sve-
tlobi nevarna, zvečer pa se nevarnost za nesrečo le še stopnjuje.
Odgovor: Ob ogledu trase je ugotovljeno, da je za zagotovitev jav-
ne razsvetljave v Grajenščaku LC 328 082 potrebno novo odjemno 
mesto. Na JS Ptuj bodo preverili možnost priključitve novega od-
jemnega mesta.
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš, je posredoval pobudo 
št. 744/17: Mestna občina naj preko upravljavcev javnih površin 
ažurno skrbi za nego in menjavo dreves na javnih površinah. Z 
novim drevesom naj se zamenja posušeno drevo na Prešernovi 
ulici. V poletnem času pa naj se poskrbi za ustrezno zalivanje 
mladih dreves (dovolj pogosto in količinsko), saj se je kar nekaj 
dreves, ki so bila posajena v lanskih akcijah po neurju, posušilo.
Odgovor: Koncesionarju Javnim službam Ptuj d.o.o. je bilo naro-
čeno, da poskrbijo za ustrezno zalivanje mladih dreves. V primeru 
odstranjevanja suhih in nevarnih dreves bomo te v okviru razpolo-
žljivih sredstev nadomestili z novimi.
Pripravil: Tadej Zorec

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš, je podal pobudo št. 
745/17: Strokovne službe Občinske uprave Mestne občine Ptuj 
poziva, da uredijo odlagališča na zasebnih zemljiščih, za kar je 
pobudo že večkrat podal. Pristopi naj se k ureditvi odlaganja 
raznoraznih odpadkov in dotrajanega gradbenega materiala in 
podobnega na zasebnih zemljiščih.
Odgovor: Na podlagi 55. člena Odloka o načinu opravljanja obve-
znih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja s komunalnimi 
odpadki v Mestni občini Ptuj občinski inšpektor izvaja nadzor nad 
določili tega odloka, in sicer nad nepravilnim ravnanjem s komu-
nalnimi odpadki. Nadzor nad odlaganjem drugih vrst odpadkov 
(gradbenega materiala, azbestnih odpadkov, zapuščenih vozil ipd.) 
je v pristojnosti državnih inšpektoratov. 
Pripravil: Aleš Lešnik

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica, je posredoval pobu-
do št. 746/17: Javne službe Ptuj naj uredijo okolico svoje stavbe 
na naslovu Volkmerjeva 20. Za ograjo in živo mejo je več smeti, 
prav tako deli podrtih dreves.
Odgovor: Javnim službam Ptuj d.o.o. je bilo naročeno, da počistijo 
okolico stavbe na Volkmerjevi cesti 20.
Pripravil: Tadej Zorec

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica, je posredoval pobudo 

št. 747/17: Mestna občina Ptuj naj pristojne službe za vzdrževa-
nje obcestnih jarkov spodbudi k njihovemu čiščenju. Npr. jarek 
ob Volkmerjevi cesti je poln nanosov zemlje in odmrlega listja 
ter manjših odpadlih vej; deloma vse to tudi maši odtoke.
Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali koncesionarju 
vzdrževalcu občinskih cest podjetju Javne službe Ptuj d.o.o. ter jih 
pozvali k ustrezni ureditvi in čiščenju obcestnih jarkov na navede-
nem območju.
Pripravil: Aleš Gregorec

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica, je posredoval pobudo 
št. 748/17: Pristojne službe naj čim prej opravijo redno čiščenje 
kanalizacijskih odtokov in kanalov, še posebej tistih, ki so se v 
vremenskih ujmah preteklih let izkazali za posebej obremenje-
ne.
Odgovor: Pridobili smo informacijo Komunalnega podjetja Ptuj, 
ki po vsakih intenzivnejših padavinah preveri in po potrebi oči-
sti dele mešane kanalizacije, ki so se v preteklih letih pokazali kot 
kritični. 
Pripravila: Marijana Nikšič Zorko

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica, je posredoval pobu-
do št. 749/17: Mestna občina Ptuj naj se ob letošnjem prazniku 
mestne občine odpove pogostitvam ob sprejemih, prihranjena 
sredstva pa nameni npr. deloma za pomoč pri nakupu šolskih 
potrebščin in deloma socialno šibkim starejšim, še zlasti starej-
šim ženskam, ki živijo same in so po raziskavah najbolj ekonom-
sko izpostavljene zaradi nizkih pokojnin. Verjamemo, da bodo 
vabljeni na sprejem pozdravili takšno gesto mestne občine.
Odgovor: Letošnje proslave ob občinskem prazniku, prav tako tudi 
pogostitve, zaradi vladnih omejitev in odgovornosti občinske upra-
ve do javnega zdravja ni bilo. 
Pripravil: Matic Merc

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica, je posredoval pobudo 
št. 750/17: Mestna občina Ptuj naj preuči smiselnost opustitve 
pogostitev ob sprejemih na dolgi rok in namenitev prihrankov 
iz tega naslova za pomoč ljudem, ki bi jim bile pogostitve lahko v 
resnično korist. Sredstva je mogoče razdeliti tudi v obliki bonov 
Javnih služb Ptuj ali drugih pogodbenih ponudnikov prehran-
skih in živilskih izdelkov ali v obliki paketov pomoči Mestne ob-
čine Ptuj, ki se dostavijo pomoči potrebnim.
Odgovor: Pogostitve ob raznih dogodkih v okviru MO Ptuj so že 
močno racionalizirane. Decembra smo del sredstev namenili za pa-
kete pomoči ranljivim skupinam/starejšim. V času karantene smo 
prehranske pakete zagotovili za družine osnovnošolcev v stiski. 
Pripravil: Matic Merc

Mario Hlušička, svetniška skupina Levica, je posredoval pobudo 
št. 751/17: Za prireditve ob prazniku Mestne občine Ptuj naj se k 
sodelovanju povabijo kulturni in glasbeni ustvarjalci in ustvar-
jalke z območja mestne občine in njenega širšega zaledja, zlasti 
tisti, ki v bližnji preteklosti k takšnemu sodelovanju še niso bili 
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Mestni svet z večino podprl zapiranje 
CERO Gajke
Narejen korak v smeri reševanja dolgoletne problematike

Stanka Krajnc Letonja

18. redna seja Mestnega sveta Mestne občine Ptuj je potekala v 
ponedeljek, 14. septembra 2020. Svetnice in svetniki so obrav-
navali dvajset točk dnevnega reda, med katerimi posebej po-
udarjamo to, ki se je nanašala na začetek postopka zapiranja 
obstoječega odlagališča nenevarnih odpadkov I. faze CERO 
Gajke. Skladno s sprejetim sklepom se bo začelo pridobivanje 
vseh potrebnih dovoljenj za zapiranje odlagalnega polja. Velja 
poudariti, da drugi objekti zbirnega centra ostajajo in da ne bo 
izgubljena nobena zaposlitev. Na delovnem sestanku bo me-
stni svet opravil razpravo glede bonitet krajanom, opravljeni 
pa bodo tudi razgovori s krajani ČS Spuhlja in Jezero. V pro-
računskem letu 2021 se bo na lokaciji pri potoku Rogoznica 
uredilo športno igrišče v Četrtni skupnosti Jezero v velikosti 
rokometnega igrišča z ustreznimi spremljajočimi objekti. Vodi-
le se bodo vse nadaljnje aktivnosti za investicijo Rekonstrukcija 
glavne ceste Ptuj–Spuhlja (G1-2) na odseku 0249 Ptuj–Spuhlja 
in gradnjo pločnika Budina–Spuhlja ob cesti G1-2 PTUJ. V 
zvezi s kabliranjem zračnih infrastrukturnih vodov v ČS Jeze-
ro se bodo izvedle aktivnosti s posameznimi upravljavci infra-

povabljeni. Imamo veliko vrhunskih talentov in prav je, da vsem 
damo mesto v okviru praznovanj mestne občine, v okviru nekaj-
letnega ciklusa.
Odgovor: Vodstvo mestne občine se zaveda pomena ustvarjalcev, 
ki prihajajo iz območja MO Ptuj, za prihodnost kulture v našem 
mestu in širše. Županja ustvarjalce želi k temu spodbujati tako, da 
jih že zdaj vabi k sodelovanju na naših občinskih proslavah ob dr-
žavnih praznikih, prav tako ob občinskem prazniku. Prav poseben 
pomen se daje mladim ustvarjalcem, ki dobijo priložnost pokazati 
svoje glasbene in druge talente na raznih sprejemih, ki se odvijajo 
v okviru MO Ptuj. V lanskem letu se je z nabavo odra, ki stoji na 
Slovenskem trgu, omogočilo, da tam brezplačno nastopajo in se po-
kažejo javnosti. 
Pripravil: Matic Merc

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija, je podal 
vprašanje št. 752/17: Zakaj se za branjevke na tržnici pri mizah 
ne uredi, da si lahko zaprejo in pospravijo svoje zadeve v vitrino?
Odgovor: Branjevkam prvotno predlagani zabojniki niso ustrezali, 

zato je MO Ptuj pridobila projektantske načrte za izvedbo shram-
be na betonskih stojnicah. Smo v fazi pridobivanja predračunov za 
izvedbo. Javne službe Ptuj d.o.o. so branjevkam za hrambo tehtnic 
zagotovile prostor v objektu tržnice. Živila pa se vsakodnevno sveža 
dostavljajo na stojnice.
Pripravila: Mojca Brunčič

Gorazd Orešek, svetniška skupina ZA Ptuj, je podal pobude št. 
753/17: Na začetku Poljske ceste je nekdo odtujil znak omejitev 
40 km/h, tega je treba vrniti. Treba bi bilo namestiti tudi še en 
znak za Naselje pri Roku, ki ga je gradilo Cestno podjetje Ptuj 
d.d. Namesti naj se tudi koš za odpadke pri Vrtcu Ptuj, enota 
Vijolica. 
Odgovor: Javnim službam Ptuj d.o.o. sta bili naročeni postavitev 
koša za odpadke pri Vrtcu Ptuj, enota Vijolica, in postavitev znaka 
za omejitev hitrosti na začetku Poljske ceste.
Pripravil: Tadej Zorec

strukturnih vodov za izvedbo teh dejavnosti. V času zaprtja in 
izvedbe sanacije ter obratovalnega monitoringa se bosta pred-
stavnikom svetov ČS Spuhlja in ČS Jezero omogočila nadzor 
in vpogled v vso projektno dokumentacijo, zapisnike inšpek-
cijskih organov in ugotovitve drugih institucij. Na nezazidanih 
stavbnih zemljiščih na območju CERO Gajke se bo pristopilo 
k spremembi OPPN-ja in s tem namembnosti teh površin. Me-
stne svetnice in svetniki so med drugim potrdili nov mandat 
direktorju Pokrajinskega muzeja Ptuj - Ormož, dr. Aleksandru 
Lorenčiču. Fo
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Lekarniška dejavnost v času novega 
koronavirusa
Nenehna skrb za razvoj stroke

Darja Potočnik Benčič, direktorica JZ Lekarne Ptuj

Poslanstvo lekarniške dejavnosti je skrb za zdravje ljudi s pou-
darkom na doseganju čim boljših izidov zdravljenja z zdravili. 
Zato si skupaj s sodelavci prizadevamo za visok nivo strokov-
nega znanja, dostopnost, kakovost izvajanja storitev, povezova-
nje z drugimi zdravstvenimi delavci, povezovanje z lokalnim 
okoljem in delovanje v skladu z etičnimi načeli. 
Lekarne Ptuj smo z vsemi osmimi lekarniškimi enotami v slo-
venskem prostoru prepoznane kot zavod, ki nenehno skrbi za 
razvoj stroke. Zaposleni sledimo in uvajamo novosti stroke, 
ki predstavljajo našim uporabnikom dodano vrednost. V za-
dnjem času so to osebna kartica zdravil, pregled uporabe zdra-
vil in farmakoterapijski pregledi, ki jih naša specialistka izvaja 
v ambulanti farmacevta svetovalca v zdravstvenem domu. V 
preteklih letih smo dvignili izobrazbeno raven strokovnih de-
lavcev. V zavodu delamo trije specialisti, farmacevti in farma-
cevtski tehniki pa pridobivajo dodatna specialna znanja in so 
kompetentni za izvajanje prej omenjenih storitev, za svetovanje 
na področju medicinskih pripomočkov, težav s kožo, homeo-
patskih zdravil.
V letu 2019 smo postali partner v projektu, katerega nosilec je 
Dom upokojencev Ptuj in je namenjen integrirani oskrbi staro-
stnikov s ciljem, da čim dalj časa ostanejo v svojem domačem 
okolju. Projekt bo zaživel to jesen in prepričani smo, da bomo 
na področju zdravljenja z zdravili, ki je pomemben element 
podaljševanja kakovostnih let življenja, dosegli boljše sodelo-
vanje bolnikov pri zdravljenju z zdravili oziroma opolnomočili 
njihove skrbnike.
V letu 2019 je morala Slovenija, prav tako kot druge države 
Evropske unije, vpeljati sistem za preverjanje avtentičnosti 
zdravil, kot to določa evropska Direktiva 2011/62/EU. Povedati 
je treba, da imamo v Sloveniji kakovostna in varna zdravila in 
da v nadzorovani poti distribucije zdravil se nismo v preteklosti 
nikoli srečali s ponarejenimi zdravili. Izvajanje določil omenje-
ne direktive je zelo podaljšalo čas izdajanja zdravil, še zmeraj 
ni rešen problem izdajanja zdravil v priročni zalogi in nimamo 
odgovora na vprašanje, kako naj ravnamo v primeru, ko paci-
entu zdravila ne moremo vročiti, nadomestnega zdravila pa ni. 
Že z uvedbo elektronskega recepta, še zlasti pa z uveljavitvijo 
omenjene direktive o preprečevanju vdora ponarejenih zdra-
vila se je robotizirano skladišče za shranjevanje in prinos zdra-
vila pokazalo kot velika prednost. Naj se pohvalimo, da smo 

bili tretja lekarna v Sloveniji, ki je postavila »robota«, in prva 
z novo izvedbo. Ta ima t. i. »multipicking« robotsko roko in s 
tem robotom je prinos zdravil hitrejši. Danes imamo lekarni-
škega robota v dveh največjih lekarnah. 
Tudi Lekarne Ptuj smo se zaradi novega koronavirusa znašle 
pred izzivom, kako izvajati lekarniško dejavnost in oskrbeti 
svoje uporabnike z zdravili in drugimi izdelki ter hkrati čim 
uspešneje preprečevati širjenje okužbe. Za zdaj se lahko pohva-
limo, da smo bili uspešni. Nekaj časa smo zdravila izdajali na 
izdajnih okencih, nato smo uporabnikom ponovno omogočili 
vstop, saj smo v vseh lekarnah izdajna mesta dodatno zaščitili, 
ob tem pa izvajamo tudi vse druge zaščitne ukrepe. Naši upo-
rabniki niso imeli nobenih težav z dostopnostjo do zdravil.
Za dobre izide zdravljenja z zdravili potrebujemo kakovostna 
zdravila. V Lekarnah Ptuj smo vzpostavili centralni nadzor nad 
pogoji shranjevanja zdravil in drugih izdelkov. Sistem omogoča 
oddaljen nadzor in ukrepanje. 
Kot se povečujeta zahtevnost in obseg del v samih lekarnah, 
se povečujeta tudi na upravi. Zato smo se lotili kar obsežnega 
projekta, to je postopen prehod na brezpapirno poslovanje. V 
prvi fazi na področju računov, sledilo bo vse drugo. V letu 2019 
smo nabavili potrebno opremo in program ter licence, v letu 
2020 pričakujemo zaključek prve faze prehoda.
V Lekarnah Ptuj smo vključeni v procese izobraževanja, tako 
za dijake srednjih farmacevtskih šol kot za študente farmacije. 
Mentorji se za izvajanje praktičnega usposabljanja redno izo-
bražujejo tako na Fakulteti za farmacijo kot na delavnicah, ki 
jih organizira Lekarniška zbornica Slovenije. V zavodu omogo-
čimo pripravništvo, da farmacevtski tehnik pridobi strokovno 
izobrazbo in lahko išče zaposlitev. 
Naša dolgoročna usmeritev je, da z dobrim sodelovanjem med 
zaposlenimi v zavodu, s sodelovanjem z občinami ustanovite-
ljicami, s poslovnimi partnerji ter z vsemi zdravstvenimi so-
delavci še naprej zagotavljamo kakovostno izvajanje lekarniške 
dejavnosti, najvišjo možno skrb za bolnike in se družbeno od-
govorno vključujemo v okolje, kjer delujemo.Fo
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Izšla je znanstvena monografija o antični 
podobi Panorame

Arheološka najdišča Ptuja. Panorama

Marjeta Ciglenečki

Jana Horvat, Branko Mušič, Andreja Dolenc Vičič, Anja Rago-
lič: Arheološka najdišča Ptuja. Panorama (zbirka Opera Insti-
tuti Archaeologici Sloveniae, 41)
Pri Založbi Znanstvenoraziskovalnega centra Slovenske akade-
mije znanosti in umetnosti je letos spomladi izšla že 41. mo-
nografija iz serije Opera Instituti Archaeologici Sloveniae in 
druga po vrsti, ki se posveča ptujski antični arheologiji. V letu 
2010 je bila namreč natisnjena monografija o arheološkem naj-
dišču Rabelčja vas, vodilna avtorica obeh za poznavanje ptujske 
preteklosti pomembnih znanstvenih publikacij pa je izr. prof. 
dr. Jana Horvat, sicer sodelavka Inštituta za arheologijo pri 
ZRC SAZU. Soavtorica monografije o Rabelčji vasi je Andreja 
Dolenc Vičič, strokovno pa sta sodelovali še Marjana Tomanič 
Jevremov iz ptujskega muzeja in Marija Lubšina Tušek iz ma-
riborske enote Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Soavtorji 
monografije o Panorami so našteti zgoraj.
V zadnjem obdobju smo se Ptujčani lahko večkrat podučili o 
arheoloških raziskavah na Panorami, ki jih od leta 2015 vodi 
dr. Jana Horvat, obsežne geofizikalne meritve pa je že v letih 

2007, 2012, 2015 in spomladi 2020 izvedel dr. Branko Mušič s 
sodelavci. O projektu, ki temelji na najsodobnejših metodah, so 
poročali mediji, raziskovalci pa so za javnost pripravili tudi več 
predstavitev. V letu 2015 je vodstvo Mestne občine Ptuj pod-
prlo zamisel, da se Panorama uredi v arheološki park, in temu 
namenu so prilagojeni vsi nadaljnji arheološki posegi. Del tega 
dolgoročnega načrta je že izveden. Po Panorami so po trasah 
nekdanjih antičnih ulic speljane sprehajalne poti, ob njih pa so 
razpostavljene pojasnilne table s slovenskimi in angleškimi be-
sedili ter replike izbranih kamnitih spomenikov, umeščene na 
mesta, kjer so bili odkriti izvirniki. Čeprav gre šele za prvo fazo 
ureditve, je Panorama že zdaj priljubljeno sprehajališče z lepimi 
razgledi na Ptujski grad in stari tok Drave.
Arheološko najdišče Panorama v slovenskem prostoru velja za 
precej posebno. Grič je bil očitno naseljen šele v 1. stoletju, ko 
so ta del ozemlja zavzeli Rimljani, po propadu rimskega cesar-
stva pa se je spremenil v kmetijsko zemljišče. Vse do pred krat-
kim je bil na Panorami sadovnjak, večjih posegov v zemljo, ki 
bi bistveno poškodovali antične plasti, pa ni bilo. Izjema je bila 
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gradnja vodohrama na vrhu griča, ki je v letu 1948 potekala 
brez arheološkega nadzora. Tako arheologi Panoramo opisu-
jejo kot skoraj nedotaknjeno arheološko območje, na katerem 
kaže raziskovati z vso strokovno skrbnostjo in ob uporabi naj-
sodobnejših metod. Arheološka odkritja na Panorami se niza-
jo vse od leta 1816, vendar v zgodovini raziskav prevladujejo 
naključne najdbe in nadzori nad manjšimi posegi – načrtnih 
izkopavanj je bilo malo. Z letom 2007 pa so se začele georadar-
ske raziskave, ki so dokazale presenetljivo podobo gosto po-
seljenega zemljišča. Poselitev je bila zgoščena na južnem vrhu 
Panorame ter na njenem vzhodnem, jugozahodnem in seve-
rovzhodnem pobočju. Posnetki podajajo neverjetno zanimiv 
vpogled v strukturo velikih in razkošnih stavb, ulic in trgov. 
Največji obseg je imel ta predel mesta v 2. in 3. stoletju, ki sta 
bili tudi sicer doba največjega razcveta Petovione. Kasneje se je 
mesto krčilo in tudi na Panorami so v 4. stoletju med opuščeni-
mi stavbami začeli pokopavati umrle. 
Monografija predstavlja vse doslej prepoznano bogastvo an-
tične Panorame. Avtorji nas seznanijo s kratko antično zgodo-
vino Petovione in Panorame, sledi zgodovina raziskovanj, dr. 
Mušič je opisal načine in rezultate geofizikalnih raziskav, se-
znanimo se z opisi arheoloških ostalin, medtem ko so kamniti 
spomeniki predstavljeni kataloško. Seveda ne manjka seznam 
literature, del besedila in povzetki razprav pa so prevedeni v 
angleščino. Pomemben del monografije so karte. Raziskoval-
ci so območje Panorame razdelili na pet območjih in slednje 
še na podobmočja, tako da je bralcem omogočen sistematičen 
pregled nad lokacijami posameznih najdb kakor tudi pregledna 
kronološka podoba poselitve. Pomembno je, da so avtorji vse 
dosedanje najdbe (kljub pogosto pomanjkljivim podatkom) 
skrbno locirali in uskladili z novimi ugotovitvami georadarskih 
raziskovanj. Urbanistična podoba enega (naj)bogatejših pre-
delov Petovione v neposredni bližini foruma izkazuje skrbno 
začrtano mrežo ulic in trgov, kar je bila odlika antičnega urba-
nizma nasploh, stavbe, ki jih je bilo mogoče izrisati na podlagi 
odkritih zidov, pa presenečajo z velikostjo. Med večjimi zgrad-
bami bi tista, ki jo je v letu 1911 deloma odkril že Balduin Sa-
ria in ki pritegne pozornost zaradi več polkrožno oblikovanih 
zidov, utegnila biti ali razkošna zasebna bivalna stavba ali celo 
terme. Čeprav je bilo na Panorami doslej izvedenih le malo iz-
kopavanj, pa (naključne) najdbe izkazujejo zelo pestro versko 
podobo takratnega prebivalstva, ki je častilo klasične antične 
poganske bogove, Mitro, nutrice, prav na Panorami je bil doka-
zan kult podonavskih konjenikov, proti koncu rimske dobe pa 
je tudi na Panorami našla prostor ena od petovionskih starokr-
ščanskih cerkva. Na Panorami se domneva tudi mestno obzidje 
z obrambnimi stolpi, ki je verjetno teklo po grebenu; prisotnost 
vojaštva dokazuje tudi nekaj najdenih kosov vojaške opreme. 
Posebej zanimiva sta dva kosa kipa iz bakrene zlitine, ki so ju v 
letu 2017 odkrili ob severovzhodnem pobočju hriba blizu ce-
ste, ki razmejuje Panoramo in grajski grič. Tudi v antiki je po 
tej trasi tekla mestna vpadnica. Zanimivo je lepo oblikovano 
uho in domnevati smemo, da je ob vstopu v mesto popotnike 

pozdravil kip v naravni velikosti, ki je predstavljal kakšno bo-
žanstvo ali mestnega veljaka. 
V letošnji pomladi je dr. Branko Mušič s sodelavci nadaljeval 
z georadarskimi raziskavami na območju sedla in na seve-
rovzhodnem delu Panorame, kjer so arheološke plasti nekoli-
ko globlje. V avgustu pa je dr. Jana Horvat začela izkopavanja 
manjšega obsega na vrhu griča, kjer so do sedaj odkriti zidovi, 
obrazloženi kot obzidje s stolpom; dr. Horvatova želi pridobiti 
bolj zanesljiv odgovor o vojaški prisotnosti na vrhu Panorame 
že v 1. stoletju, torej v času, ko so Rimljani osvojili ozemlje Pe-
tovione. Dr. Horvatova kot eno od možnih lokacij petovionske-
ga vojaškega tabora navaja Vičavo in Panoramo. V teku je tudi 
mednarodni projekt Transfer, katerega namen je vzpostaviti 
upravljavski načrt bodočega Arheološkega parka Panorama.
Monografija o Panorami je dragoceno znanstveno delo, zani-
mivo tudi za širše bralstvo. Strokovno sistematično raziskova-
nje območja, ki poteka pod okriljem osrednje slovenske razi-
skovalne ustanove na področju arheologije, zagotavlja, da bo 
(oziroma je deloma že) arheološki park na Panorami pomem-
ben, strokovno neoporečen in privlačen poudarek v podobi 
sodobnega Ptuja. Naše mesto namreč mnogo premalo izkazuje 
svojo bogato antično preteklost, na katero se sicer tako radi 
sklicujemo.
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Odkritje rimskega obrambnega 
zidu in stolpa na Panorami
Panorama z očmi dijaka

Alen Iršič, sodelavec arheoloških raziskav, dijak Srednje 
poklicne in strokovne šole Zreče

Aktualne arheološke raziskave na Panorami so usmerjene v ob-
robje nekdanjega rimskega mesta, kjer se odvijajo izkopavanja. 
Geofizikalne raziskave preteklih let so nam omogočile natanč-
no pozicioniranje domnevnega zidu in stolpa. Na tej podlagi 
se je dalo razbrati globine ruševinskih plasti, lege temeljev in 
osnovne obrise zgradb. Po začetni odstranitvi ruše smo naleteli 
na prvo ruševino na globini 40 cm. Bila je polna premetanih 
klesancev in drugega gradbenega materiala. Po dveh tednih ko-
panja smo v globini 140 cm le prišli do ostankov močnega zidu, 
verjetno obzidja, in nanj prislonjenega stolpa. Obzidje je široko 
110 cm, stolp meri 4 × 4 m, z zidovi debeline 70 cm. Ohranje-
nost zidov je različna zaradi kasnejših posegov – ponovne rabe 
kamnov za gradnjo srednjeveškega mesta in gradu. Medtem ko 
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V soboto, 5. septembra 2020, smo izvedli celodnevno zaključno 
prireditev 31. Dobrote slovenskih kmetij v minoritskem samo-
stanu na Ptuju s tržnico dobrot, podelitvijo najvišjih priznanj 
s spremljevalnim kulturnim programom. Na dan prireditve 
so slovenske zamejske organizacije v okviru Agroslomak v sa-
mostanu premierno predstavile film o kmetijstvu v zamejstvu, 
pred samostanom pa so se predstavili Bolfenški oldtajmerji. 
Za letošnjo ocenjevanje so kmetije iz Slovenije in zamejstva 

31. Dobrote slovenskih kmetij na Ptuju
prijavile 946 izdelkov iz 15 skupin. Ocenjevanja so potekala na 
Ptuju v začetku marca in potem v maju in juniju. Letos smo po-
delili 520 zlatih, 208 srebrnih in 107 bronastih priznanj ter 91 
znakov kakovosti. Vsi ponudniki so s svojimi dobrotami pred-
stavljeni v digitalnem katalogu s kontaktnimi podatki kmetij 
(http://www.dobroteslovenskihkmetij.si).  
V okviru 31. Dobrot slovenskih kmetij smo izvedli strokovni 
posvet v Dominikanskem samostanu, ki je bil namenjen stro-
kovni javnosti in pridelovalcem slovenske hrane in gastrono-
mije. Vsebina je bila namenjena predstavitvam shem kakovo-
sti, poznavanju označb na živilih, vplivom na trženje slovenske 
hrane, usmeritvam zaščite oziroma sheme dobrot slovenskih 
kmetij. V drugem delu posveta je bila organizirana okrogla 
miza na temo Slovenija, gastronomska regija 2021. 
Organizatorji poudarjamo, da moramo dejavnosti, povezane s 
pripravami Evropske regije gastronomije 2021, izkoristiti pred-
vsem za to, da bo na krožnikih prisotne več slovenske hrane iz 
lokalnega okolja. Temu so letos bolj smelo sledili tudi ptujski 
gostinci na Kuhni na dvorišču v Fürstovi hiši na dan dobrot 
slovenskih kmetij in s tematsko ponudbo v gostilnah. Organi-
zacija Dobrot je bila zahtevna zaradi izpolnjevanja vseh zahtev 
po navodilih NIJZ za varovanje zdravja udeležencev. Bil pa je 
dosežen cilj promocije Ptuja in slovenske hrane, za kar se je 
vredno potruditi.

Peter Pribožič

je bil obrambni zid izropan do ravnine temeljev, je zgodba pri 
stolpu drugačna, saj ponekod temelja sploh ni več. Zidovi so 
sestavljeni iz malte, prodnikov in klesancev apnenca. Obzid-
je in stolp nista več povezana, temveč ju loči globoka razpoka. 
Domnevamo, da je obzidje zaradi teže nekoliko zdrselo po po-
bočju in se tako ločilo od stolpa. Raziskave se še nadaljujejo, saj 
moramo še ugotoviti, kdaj natančno v času rimskega imperija 
(1.–5. st. n. št.) sta bila zgrajena obrambni zid in stolp.
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V Zdravstvenem domu Ptuj se pacienti lahko naročate na 
zdravstvene storitve:
–  elektronsko: prek portala eNaročanje ali preko elektron-

ske pošte (kontaktni podatki posameznih ambulant so 
navedeni na spletni strani ZD Ptuj);

– osebno: znotraj ordinacijskega časa – triaža;
–  po telefonu: v kolikor pacienti ne dobite ambulante svoje-

ga osebnega zdravnika oz. nadomestnega (izbrani zdrav-
nik ZD Ptuj), je vzpostavljena dodatna telefonska števil-
ka 02 787 15 00, na katero lahko pokličete od ponedeljka 
do petka med 7.00 in 13.30. Oddate samo telefonsko šte-
vilko, na katero vas bodo poklicali isti ali naslednji dan, 
kar je v skladu z Zakonom o pacientovih pravicah in 4. 
členom Pravilnika o naročanju in upravljanju čakalnih 
seznamov;

– fizično po pošti.

Svetovni dan turizma
Lokalna kulinarika in raziskovanje bogate zgodovine

Blaženka Gavez

Svetovni dan turizma bomo letos obeležili v nedeljo, 27. sep-
tembra 2020, pod organizacijskim okriljem Zavoda za turizem 
Ptuj, Turističnega društva Ptuj, Mestne občine Ptuj in Zavoda 
TuRA Ptuj. 
Od 11.00 do 17.00 bo na dvorišču Fürstove hiše potekala Kuh-
na na dvorišču, ki vam bo tokrat postregla z okusi Ptuja. Oku-
sne kulinarične dobrote bodo za vas pripravljali Gostilna Ribič, 
Gostilna pri pošti, Gostilna Grabar, Pekarna presta in Pizzeria 
Andiamo. Za napitke bo poskrbela Kavarna Bodi, za vina Co-
nrad Fürst & Söhne. 
Od 14. ure naprej pa se boste lahko odpravili na raziskovanje 
bogate zgodovine starodavnega bisera ob Dravi. Lokalni turi-
stični vodniki bodo namreč ob tej priložnosti predstavili zgo-
dovino ptujskih mitrejev. Na pot se boste lahko odpravili s ko-
lesom ali jih spoznali z individualnimi ogledi. 

MESTNI PTUJSKI VINOGRAD

Ptujski mestni in župnijski vinograd že stoletja uspeva na 
grajskem griču. Leži med hišami starega mestnega jedra in 
mogočnim grajskim kompleksom. V mestnem vinogradu 
uspeva renski rizling, zanj pa skrbita Biotehniška šola Ptuj 
in mestni viničar. Vsako leto rodi vino z imenom civis (slo. 
meščan). Tradicionalno poteka na grajskem dvorišču in v 
mestnem vinogradu slovesna jesenska mestna trgatev. Na 
zgornjem dvorišču Ptujskega gradu namreč uspeva tudi 
potomka najstarejše trte na svetu.
Več: www.visitptuj.eu

Ob tej priložnosti bo tudi TD Ptuj podelilo priznanja za najlep-
še ocvetličene hiše na Ptuju in v okolici.  
Svetovni dan turizma se letos zaključuje skupaj s Festivalom 
ptujskih zgodb, ki vam bo ob tem dnevu ponudil tudi številne 
druge, še nepoznane zgodbe Ptuja.
Podrobnejši program: www.visitptuj.eu.

OBVESTILO ZD PTUJ
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Posodabljamo sistem daljinskega ogrevanja       na Ptuju
Rekonstrukcija obstoječe kotlovnice na Volkmerjevi cesti in razširitev obstoječega omrežja

Javne službe Ptuj d. o. o.

Kaj je daljinsko ogrevanje?
Daljinsko ogrevanje je način ogrevanja stavb, pri katerem toplo-
to prenašamo od večjega vira toplote k porabnikom po cevnem 
omrežju. Medij, s pomočjo katerega se prenaša toplota, je naj-
pogosteje voda ali vodna para. Vir toplote je centralna kotlov-
nica ali toplarna. Z daljinskim ogrevanjem tako nadomestimo 
manjše ogrevalne naprave po najrazličnejših stavbah, naj si bo 
to enostanovanjska hiša ali npr. bolnišnica. Eden takšnih sis-
temov je vzpostavljen tudi na Ptuju, kjer se od leta 1986 izvaja 
dejavnost proizvodnje in distribucije toplotne energije v mestu 
Ptuj. Do leta 2012 je dejavnost daljinskega ogrevanja opravljalo 
Komunalno podjetje Ptuj, po tem letu pa je, na podlagi konce-
sijske pogodbe, upravljanje prevzelo podjetje Javne službe Ptuj.

Zakaj posodobitev sistema?
V podjetju Javne službe Ptuj si zadnjih nekaj let prizadeva-
mo sistem posodobiti in nadgraditi, saj nas v to silijo tako 
dotrajanost obstoječe tehnološke opreme, ki s svojo starostjo 
predstavljajo vedno večjo nevarnost za morebitne okvare oz. 
nezanesljivost obratovanja, kot tudi nacionalna in evropska za-
konodaja ter smernice, ki stremijo k uporabi obnovljivih virov 
energije (OVE) in s tem zmanjšanju uporabe fosilnih goriv ter 
posledično zmanjšanju izpustov toplogrednih plinov (TGP) v 
ozračje. Razloga za posodobitev sistema daljinskega ogrevanja 
sta tudi širitev omrežja in želja na omrežje priključiti čim več 
uporabnikov. S tem bi potencialno zmanjšali število individu-

alnih kurišč in povečali kakovost bivanja v mestu, hkrati pa bi 
povečali izkoriščenost daljinskega sistema, kar bi pomenilo še 
večjo konkurenčnost.

Od besed k dejanjem.
Že v letu 2016 smo v podjetju Javne službe Ptuj resno pristopili 
k prvim idejnim zasnovam posodobitve daljinskega ogrevanja 
na Ptuju. Ves trud in energija sta bila vložena v iskanje rešitev, 
kako posodobiti proizvodne vire, kako zadostiti nacionalni in 
evropski zakonodaji in ne nazadnje, kako uporabniku zagoto-
viti čim bolj preprosto, varno in ekonomsko ugodno ogrevanje. 
Najboljša rešitev se kaže v rekonstrukciji obstoječe kotlovnice 
na Volkmerjevi cesti in razširitvi obstoječega omrežja daljin-
skega ogrevanja. Projekt smo poimenovali DOLB Ptuj, kar po-
meni Daljinsko ogrevanje na lesno biomaso Ptuj.

Zakaj uporaba obnovljivih virov energije?
V primerjavi s fosilnimi gorivi pri rabi energije iz obnovljivih 
virov energije (OVE) nastanejo manjše emisije toplogrednih 
plinov, kar prinaša pozitivne učinke na kakovost okolja. Najpo-
membnejši obnovljivi vir energije v Sloveniji je lesna biomasa, 
sledi vodna energija, v zadnjih letih pa je razvoj najbolj dina-
mičen pri izkoriščanju sončne energije in bioplina. Uporaba 
OVE lokalno zmanjšuje odvisnost od uvoženih virov energije 
in povečuje energijsko varnost, poleg tega pa industrija OVE, 
kot eden najhitreje rastočih sektorjev, spodbuja zaposlenost in 
razvoj podeželja. 

Izvedba projekta.
Projekt DOLB Ptuj zajema dve fazi, in sicer se v prvi fazi pred-
videvata rekonstrukcija in dozidava obstoječe kotlovnice, kar Fo
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Posodabljamo sistem daljinskega ogrevanja       na Ptuju

pomeni, da se iz kotlovnice odstranita dva vročevodna plinska 
kotla in se prvi nadomesti z novim kotlom na lesne sekance, 
moči 3,0 MW, drugi pa z novim plinskim kotlom moči 6,75 
MW. Da bi bil sistem še učinkovitejši, se bodo ob kotlovnici 
dogradili zalogovniki vroče vode, ki predstavljajo še dodatno 
moč ob največjih odjemih toplote iz omrežja. Ob kotlovnici se 
bosta dozidala depo za lesne sekance ter prostor za filtracijo 
dimnih plinov.
Druga faza zajema razširitev toplovodnega omrežja od Volk-
merjeve ceste do kompleksa bivše vojašnice na Vičavi. En odsek 
je predviden na Raičevo ulico in eden proti Prešernovi ulici. Na 
novo zgrajeno omrežje bi priključili 12 novih objektov. S tem bi 
dodatno obremenili omrežje in povečali njegovo učinkovitost.

Kakšna je obremenitev za okolje?
Novi sodobni sistemi kurjenja lesne biomase, ki so pravilno in 
skrbno načrtovani, so okolju prijazni, izpusti škodljivih snovi v 
zrak so minimalni. Pri našem sistemu gre za stopenjsko čišče-
nje dimnih plinov, ki zagotavlja minimalne izpuste v ozračje po 
najstrožjih normativih in v skladu z nacionalnimi regulativami. 
Največji onesnaževalci v urbanih naseljih so neprimerna indi-
vidualna kurišča in promet, zato je priklop na daljinsko ogreva-
nje še toliko bolj pomemben in priporočljiv. 

Kakšna je vrednost investicije?
Vrednost celotne investicije je ovrednotena na 3,8 milijona 
EUR brez DDV, od tega lahko s strani države in kohezijskih 
sredstev pridobimo približno 1,2 milijona EUR nepovratnih 
sredstev. Vlogo za pridobitev nepovratnih sredstev za izvedbo 
projekta smo že posredovali na pristojno ministrstvo.

ZAKAJ PROJEKT DOLB:
• posodobitev obstoječega sistema,
• vpeljava obnovljivih virov energije, 
• znižanje stroškov za končnega uporabnika (ocenjeno 20 %),
• optimizacija in avtomatizacija sistema.

PREDNOSTI ZA OBSTOJEČE IN NOVE UPORABNIKE:
• udoben in preprost način ogrevanja (samo vklop radiatorja),
• zanesljivost obratovanja,
•  brezskrbnost (uporabniku ni treba skrbeti, ali kurilna naprava 

deluje pravilno ali ne),
• prihranek prostora (montaža kompaktne toplotne postaje),
• brez stroškov dimnikarskih storitev (dimnik ni potreben),
•  brez stroškov servisov kurilne naprave (upravljanje toplotne 

postaje je v domeni upravljavca).

GLAVNE SMERNICE ZA NAPREJ:
•  širitev omrežja in priključitev novih uporabnikov (izkorišče-

nost omrežja),
• nenehno posodabljanje sistema in optimizacija,
•  vključevanje novih potrebnih virov (soproizvodnja toplote in 

elektrike),
•  poleg največje posodobitve daljinskega ogrevanja (DOLB 

Ptuj) so v teku tudi drugi projekti in plani:
–  razširitev daljinskega ogrevanja (DO) na Gregorčičev drevo-

red (že končano) ter Kvedrovo ulico,
–  razširitev DO v Rabelčji vasi do novega večstanovanjskega 

objekta (objekt v gradnji),
–  plan širitve na Osojnikovo cesto do poslovno/industrijskih 

prostorov v lasti Slovenskih železnic,
–   plan širitve DO v industrijsko cono (Rogozniška cesta).Fo
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NAPOVEDNIK

Izpostavljamo

FILM OD BLIZU IN POGOVOR 
O(B) FILMU

22. 10. OB 19.00 

Mestni kino Ptuj

PRIMUSOVE VINSKE ZGODBE:

VEČER V DRUŽBI VINSKIH KRALJIC

23. 10. ob 20.00

Grand Hotel Primus

ELENA DENISOVA, ALEXEI 
KORNIENKO, KONCERT

8. 10. OB 19.00 

Ptujski grad

PRIREDITVE, KULTURA IN IZOBRAŽEVANJE

ČETRTEK, 1. 10.

17.00: Pravljična urica z jogo, družabno otroško srečanje (4+) (Liljana 
Klemenčič in Sonja Trplan), obvezne prijave, Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 
(pravljična soba) (tudi 15. 10.); 17.00: Na poti k sebi, ciklus psiholoških 
predavanj (Urška Križman), obvezne prijave(tudi 15. in 29. 10.)

SOBOTA, 3. 10.

10.00–20.00: 18. Ptujske grajske igre, tradicionalni srednjeveški grajski 
praznik z obhodom srednjeveško kostumiranih skupin po ptujskih ulicah 
in prireditev na turnirskem prostoru Ptujskega gradu, Društvo Cesarsko-
-kraljevi Ptuj

PONEDELJEK, 5. 10.

18.30: TOP javni nasTOP, delavnica javnega nastopanja (Samo M. 
Strelec), obvezne prijave, CID Ptuj (45 €, 15–29 let: 3 €) (tudi 12. in 19. 
10)

SREDA, 7. 10.

17.00: Osnovni tečaj lončarstva, ustvarjalna delavnica (Janja Repina 
Potočki), obvezne prijave, CID Ptuj (70 €, 15–29 let: 55 €)

ČETRTEK, 8. 10.

17.00: Pesniška delavnica s Tomom Vebrom, obvezne prijave, CID 
Ptuj (15 €); 19.00: Elena Denisova (violina) & Alexei Kornienko (klavir), 
koncert klasike, Društvo Arsana, Ptujski grad (15–20 €)

PETEK, 9. 10.

18.00: Izrezovanje buč, ustvarjalna delavnica za najstnike (11+), Dru-
štvo Steza, Dom krajanov ČS ljudski vrt; 19.00: Potopisno predavanje 
s Carol Guy, CID Ptuj

SOBOTA, 10. 10.

10.00–13.00: Jaz tebi – ti meni, jesenska izmenjava rabljenih oblačil, 
CID Ptuj

PONEDELJEK, 12. 10.

17.00: Likovna delavnica za sprostitev, otroška ustvarjalna delavnica 
(10+), obvezne prijave, CID Ptuj

TOREK, 13. 10.

17.00: Igralna urica s knjigo, družabno otroško srečanje (5–9 let) (Ma-
tejka Milošič), obvezne prijave, Knjižnica Ivana Potrča Ptuj

SREDA, 14. 10.

16.30: Igriva delavnica, otroška delavnica, Društvo Steza, Dom kraja-
nov ČS ljudski vrt

NAPOVEDNIK DOGODKOV

KINO (več na www.kinoptuj.si)

ČETRTEK, 1. 10.

19.00: Odprtje nove sezone, dan odprtih vrat in pogled v zakulisje Me-
stnega kina Ptuj

OD 5. 10. DO 8. 10.

Filmi v tednu otroka: Rocca spreminja svet, komična pustolovščina, 
s podnapisi (8+), Sune in Sune, družinska komedija, s podnapisi (8+),  
Nenavaden teden s Tesso, drama, s podnapisi (9+), Binti, družinski 
film, s podnapisi (8+)

SOBOTA, 10. 10.

10.00: Kino vrtiček z Jesenskim živžavom: Gumbi na potepu, sklop 
kratkih animiranih filmov (3+)

SREDA, 14. 10.

10.00: Filmska čajanka & Kino koncert: Medena dežela, dokumen-
tarna drama

ČETRTEK, 22. 10.

19.00: Film od blizu & Pogovor o(b) filmu: Veliki diktator, ogled projek-
cije in razgovor z ekipo Film Factory Fo
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Popolnejši seznam in opis dogodkov najdete na portalu www.discoverptuj.
eu. Organizatorji si pridržujejo pravico do sprememb programa ali odpove-
di prireditev zaradi aktualnega stanja.

PETEK, 16. 10.

16.00: Začetni tečaj šivanja, delavnica šivanja (Sabina Hameršak), ob-
vezne prijave, CID Ptuj (90 €, 15–29 let: 75 €) (tudi 17. 10. ob 9.00)

NEDELJA, 18. 10.

12.00–15.00: Nedeljski brunch »OKTOBERFEST«, kulinarično razvaja-
nje z bogatim izborom jedi, Restavracija Grand Hotela Primus (19,90 €, 
otroci do 12 let: 11 €, otroci do 4 let brezplačno)

TOREK, 20. 10.

16.30: Ustvarjalna eko delavnica, otroška delavnica, Društvo Steza, 
Dom krajanov ČS ljudski vrt

PETEK, 23. 10.

20.00: 17. sezona Primusovih vinskih zgodb: Večer v družbi sloven-
skih vinskih kraljic, tradicionalni kulinarični dogodek, Grand Hotel Pri-
mus, Klub Gemina XIII (22 €)

SOBOTA, 24. 10.

10.00: Delavnica polstenja sovic, delavnica suhe tehnike polstenja 
(Mateja Kuhar), obvezne prijave, CID Ptuj (22 €, 15–29 let: 18 €); 20.00: 
Državno prvenstvo v slam poeziji 2020, CID Ptuj





M nepremičnine, Milena Jančič s.p., Trstenjakova ulica 7, Ptuj
T: 02 798 07 50, M: 031 310 803, www.m-nepremicnine.si

Prodajate 
nepremičnino? 

Pokličite in se dogovorite za brezplačni termin:

NUDIMO:
• posredovanje pri prometu z nepremičninami  

(prodaja, nakup, menjava),
• vodenje postopkov prodaje in nakupa nepremičnin,
• svetovanje na področju prometa z nepremičninami,
• sestavo vseh vrst pogodb ter
• drugih listin, ki so potrebne v prometu z nepremičninami.

NOVO NA PTUJU!
NAD MAŠČOBO Z MRAZOM!

Marija GOJČIČ
Supermesto Ptuj
Ormoška 30
2250 Ptuj
GSM: 031 382 884

www.cryobeauty.si

beautyStudioCRYO 
Ženske smo zahtevna bitja... večna naša vprašanja so:
- Kako zmanjšati obseg pasu, bokov, zadnjice,
- kako zgladiti gubice in povešeno kožo.

Za vas imamo na voljo rešitev:
- najučinkovitejši - neboleč - naraven postopek za 
  odstranjevanje maščobe z aparatom CRYO 21
- kriolipoliza - tretma - ki vam bo spremenil življenje na bolje! 
  Ob vsakem obisku limfna drenaža - za sprostitev - GRATIS!

ODKLOP, ki NAPOLNI ODKLOP, ki NAPOLNI 

Zgornje Jezersko • 04 255 97 50 
www.vilaplaninka.com

Unovčite turistični bon v Unovčite turistični bon v VILI PLANINKAVILI PLANINKA! ! 
Prepričajte se, zakaj smo simbol butičnega luksuza.Prepričajte se, zakaj smo simbol butičnega luksuza.

Vinarski trg 3, 2250 Ptuj   T: 02/78 06 430  I: www.iblo.si   E: iblo@iblo.si


